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Bestuurstafel

Sindsdien ben ik bij een aantal andere projecten betrokken, waaronder de ontwikkeling van het manege-

terrein. Buiten AB heb ik samen met Robert Schliessler de bordspellenclub opgericht en speel ik sinds kort 

padel op beginnersniveau bij onze SV. 

In het dagelijks leven werk ik in de GGZ. Daar zie ik veel vereenzaming en sociale teloorgang, wat een grote 

drijfveer is om me in te zetten voor dit mooie dorp. Austerlitz’ Belang staat in mijn optiek als voedingsbodem 

voor allemaal prachtige initiatieven als Austerlitz Zorgt, Austerlitz Duurzaam, etc. Maar ook voor het 

handhaven van allemaal tradities die ons prachtige dorp verenigen en de saamhorigheid vergroten. Dat er 

nog zoveel nieuwe tradities ontstaan zoals het Winterfeest of onze eigen avondvierdaagse laat de 

levendigheid mooi zien.  
 

De resterende ruimte wil ik gebruiken om nog even terug te blikken op de afgelopen maanden en daarna 

vooruit naar de toekomst. We kijken terug op een geslaagde Koningsdag waarbij het gelegenheidskoor voor 

de tweede keer met plezier de liederen zong. Erica deed weer als vanouds de muzikale ondersteuning. Voor 

de meesten was dit de eerste kennismaking met onze nieuwe burgemeester Joyce Langenacker. Helaas bleek 

ook de nieuwe geluidsinstallatie van AB nog niet optimaal te werken voor toespraken in de buitenlucht. De 

aubade werd natuurlijk weer afgesloten met krentenbrood. De vrijmarkt, die elk jaar groter lijkt te worden, 

was net op tijd afgelopen voordat een frisse regenbui het plein schoonspoelde. 
 

Verder was er een geslaagde Palmpasen optocht voor de kinderen, waarbij weer fanatiek gezocht werd naar 

het gouden ei. Gelukkig waren er ook heel veel chocolade eieren, zodat er voor ieder wat wils was. Ook werd 

het Voorjaarsconcert van Erica goed bezocht en treden zij steeds vaker op met hun nieuwe jeugdselectie. Op 

4 mei was de eerste editie van de Dodenherdenking bij het Oorlogsmonument, in het bos aan de 

Recreatieweg. Een nieuwe traditie die ons stil doet staan bij het oorlogsverleden hier in het bos. 
 

Op moment dat ik dit schrijf gaat bijna de Meisjesclub weer op clubweekend en vlak erna is er de 

avondvierdaagse. Voor de volwassenen is er uitzicht op het Kampement op 13 juli. We hopen weer op een 

grote deelname en kom vooral kijken naar de strapatsen van uw blunderende of juist atletische buren! 
 

Rest me nog een kort moment om de stip verder op de horizon te plaatsen. Zeventien jaar geleden heeft het 

leefbaarheidsonderzoek plaatsgevonden en dat heeft in belangrijke mate richting gegeven in wat we de 

afgelopen jaren hebben verwezenlijkt. Opnieuw is het belangrijk dat wij, inwoners van Austerlitz, met elkaar 

in beraad gaan over wat we willen met ons mooie dorp. Met name voor de toekomst van Ouwekamp is jullie 

input en inzet op korte termijn hard nodig! 

Met vriendelijke groet, 

  

 

 

 

 

info@austerlitzbelang.nl  

 

Chris de Bruijn, 

voorzitter 

Als nieuw verkozen voorzitter mag ik vanaf deze editie het voorwoord schrijven van 

De Prikkel. Namens deze weg wil ik oud-voorzitter Martijn nog hartelijk danken voor 

zijn vele verdiensten van de afgelopen jaren. 
 

Ondanks dat ik steeds meer mensen in het dorp leer kennen, lijkt het me goed om 

mezelf nog even kort voor te stellen. Met mijn gezin, bestaande uit mijn vrouw Nienke 

en drie jonge kinderen, wonen we nu bijna 4 jaar in Austerlitz. We zijn natuurlijk 

vanwege de ruimte en de natuur hier komen wonen, maar ook wel vanwege het 

zorgzame c.q. eigenwijze karakter van het dorp. Ruim twee jaar geleden ben ik lid 

geworden van het bestuur van Austerlitz’ Belang en ben toen betrokken geweest bij 

de organisatie van de feestweek ter ere van het 75-jarig bestaan van AB.  

 

Foto: Chris de Bruijn 
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Hondenbeleid in en rondom Austerlitz  
 

Interview met Marleen Sloof, Buitengewoon Opsporingsambtenaar (BOA) en Karlijn van Veluw, Politieagente. 
 

Op verzoek van bovenstaande professionals hebben we een koffietafelgesprek over de laatste 

ontwikkelingen in ons dorp. In korte tijd zijn er een aantal incidenten geweest, waarbij hondeneigenaren 

betrokken zijn. De behoefte is de regels weer eens onder de aandacht te brengen. Er zijn een aantal 

praktische tips te geven, die het samenleven met honden gezelliger maken en het samen plezier beleven 

in de natuur verhogen. De bedoeling van deze bijdrage is geenszins om met de vinger naar elkaar 

te wijzen! In Austerlitz wonen veel liefhebbers van honden, die tot nu toe in pais en vree met elkaar in en 

rond ons dorp vertoefden. Af en toe gebeurt er wat, maar dat lossen ze samen op.  
 

Wat is er dan aan de hand?  

Karlijn van Veluw legt uit: “Er zijn sinds de Coronaperiode veel honden aangeschaft, die door 

omstandigheden amper tot niet gesocialiseerd zijn. Niemand kan daar iets aan doen, maar de vraag is 

wel hoe iemand zo’n hond of hondje alsnog enkele sociale vaardigheden aanleert. Er bestaan genoeg 

hondentrainingen die ook op latere leeftijd toegepast kunnen worden. Dat zie je aan honden, die een 

tweede thuis krijgen. Het is dus nooit te laat.” 
 

Marleen Sloof vertelt in het kort wat de huidige regels zijn: 

• “Binnen de bebouwde kom moeten honden altijd aan de lijn,  

tenzij het een hulphond betreft.  

• Binnen de bebouwde kom is er een opruimplicht. 

• Buiten de bebouwde kom mag de hond in de losloopgebieden  

vrij rondlopen, mits onder appèl.  

• Mocht een hond op een onhandige plek zijn behoefte achter laten,  

dan is het wenselijk om hier iets aan te doen.”  
 

Karlijn neemt het gesprek weer over: “Het onder appèl staan is nu precies wat ontzettend belangrijk is. 

Het betekent dat de hond terugkomt als deze teruggeroepen of teruggefloten wordt onder alle afleidende 

omstandigheden. Dit is belangrijk voor de veiligheid van de hond, voor de andere honden en voor de 

mensen, die erbij betrokken zijn. Bovendien is het voor het wild van levensbelang, vooral nu in het 

voorjaar.” 

 
Foto: Gemeente Zeist / Afbeelding: Pixabay.com 
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Maar binnen de bebouwde kom heeft de hond ook gedragsregels nodig. Toevallig zien we iemand langs 

het Dorpshuis lopen, waarbij de hond aan een lange riem voor de eigenaar uitloopt, terwijl deze intensief 

met zijn of haar mobiel bezig is. Karlijn reageert: “Kijk, dit bedoel ik! Als deze hond als eerste de bocht om 

gaat en daar onverwachts een ander hond tegenkomt, heb je soms de poppen aan het dansen! De eigenaar 

moet eerst iets met de mobiel, voordat er een correctie gegeven kan worden met de riem. 

Elke gezinshond hoeft geen jachttraining te volgen, maar als één familielid hier tijd insteekt, is dat voor het 

hele gezin beter. Er is voldoende aanbod, als je in de omgeving zoekt. Wat een hond in huis mag, moet 

iedereen zelf weten. Maar besef, dat als jouw hond met zijn verkeerde poot uit zijn mand gestapt is, het 

aanleiding kan zijn voor een incident.” 
 

Marleen denkt, dat het elkaar aanspreken vaak misloopt. Ze hoort ook de klacht, dat mensen van buiten 

het dorp hier op het plein parkeren en meteen de hond loslaten. Hoe spreek je iemand daarop aan, vooral 

wanneer er kleine kinderen spelen in de speeltuin? De kleintjes zijn kwetsbaar. Deze mensen kun je de tip 

geven, dat er dichter bij het bos geparkeerd kan worden. Verzoek de eigenaar om zelf de hond bij de 

halsband te pakken op het moment, wanneer dit nodig is. Heeft u zelf een aangelijnde hond bij u, neem 

dan voldoende afstand. 
 

Uiteraard is het fijn als u er onderling uit kan komen. Wat hierin wel belangrijk is, dat er altijd melding 

gemaakt wordt. Wat wij nu vaak tegenkomen is dat er achteraf gemeld wordt, soms gaan hier 

jaren/maanden overheen. Als er dan een melding gedaan wordt, kunnen de voorheen voorgevallen 

incidenten niet meer meegenomen worden. In eerste instantie volgen er gesprekken met alle betrokkenen 

en daarbij past hoor en wederhoor. Alle partijen komen hierbij aan bod. In ernstige gevallen is extra 

onderzoek nodig. Bent u onzeker over uw eigen hond, houd deze dan altijd aan een (lange) looplijn. Het is 

geen verplichting om de hond vrij te laten in losloopgebieden. Zeker nu er een wolf gesignaleerd is! 
 

Wilt u meer informatie of een melding doen, zijn dit handige websites: 

• Algemene plaatselijke verordeningen: www.apvzeist.nl 

• Melding doen: www.zeist.nl zoek verder bij wijkinformatie 

• Melding Politie via 0900 8844 

 

Utrechts Landschap 

Jetty Vegter 

Afbeeldingen: Pixabay.com / Staatsbosbeheer.nl / Utrechtslandschap.nl 
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Waarom een Dorpsagenda? 
Het overzicht van alle activiteiten in het dorp willen we voor iedereen digitaal zichtbaar hebben 
met een actuele Dorpsagenda op de website van Austerlitz’ Belang. Het is een Google agenda 
en je vindt hem hier: www.austerlitzbelang.com/agenda. Vul dit adres in op je internetbrowser 
of scan onderstaande QR-code om naar de Dorpsagenda te gaan.  
 
Met deze Dorpsagenda willen we proberen te voorkomen dat activiteiten op hetzelfde moment 
worden georganiseerd. Het is raadzaam om deze agenda eerst te raadplegen voordat je iets 
organiseert! Achter in De Prikkel staat in elke editie een agenda met activiteiten. Soms is een 
activiteit niet doorgegeven of wordt de activiteit tussentijds georganiseerd, omdat De Prikkel maar 
3x per jaar verschijnt in februari, juni en oktober. Dan mist het in De Prikkel agenda, maar dan 
kan het wél in de Dorpsagenda staan.  
 
Heb je een activiteit dat je wilt melden in de Dorpsagenda op de website van AB of wil je je eigen 
digitale agenda met activiteiten voor het dorp delen met de Dorpsagenda? Nodig per e-mail dan 
meteen in de CC de Google agenda uit via: agendaausterlitz@gmail.com. 
 

Melding krijgen van een nieuw bericht op de website van AB 
Als je als ‘lid’ bent aanmeld voor de website van AB, dan kun je zelf instellen dat je per e-mail 
een melding krijgt wanneer er een nieuw bericht geplaatst is. Zo blijf je op de hoogte van de 
actuele nieuwtjes. Uiteraard worden er ook veel buurtnieuwtjes via diverse app groepen gedeeld. 
 

 
 
Om lid te worden van de AB-website klik je op ‘log in’, onder de groene balk in het midden. Ook 
als je je wachtwoord bent vergeten, kun je hier klikken om je wachtwoord te vernieuwen. Ben je 
ingelogd, dan kun je onder je profiel de meldingen instellen en je eigen gegevens aanvullen. 

De webmaster van de website van Austerlitz’ Belang is Remco Jutstra, hij wordt af en toe 
geholpen door Gert de Heus. De webmaster kan een nieuwsbericht voor je plaatsen, maar het is 
ook mogelijk dat werkgroepen of actieve dorpsgenoten zelf een bericht plaatsen.  

Even alle mailadressen op een rijtje: 

• Website AB of vragen hierover:  jutstra@gmail.com of contact@austerlitzbelang.nl. 

• Activiteit voor de Dorpsagenda aanmelden via: agendaausterlitz@gmail.com. 

• De Prikkel activiteiten agenda: de.prikkel@austerlitzbelang.nl.  
 
Wil jij met ons mee denken om de website zo actueel mogelijk te houden?  

Meld je dan vooral aan bij mij! 

 

 

Remco Jutstra 
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25 jaar juf Heidi!

Wat een mijlpaal! Vijfentwintig jaar Meisjesclub! Eigenlijk ben je er 

natuurlijk al veel langer bij, als meisje op de club, later als hulpjuf, en 

nadat je in Groningen had gestudeerd, kwam je weer terug als leidster 

bij de Meisjesclub.  

Sinds 2007 ben je hoofdleidster, nadat Antje van de Brug en Gonnie 

van Nieuwenhuizen dit aan je hebben overgedragen. Je hebt leidsters 

en meisjes zien komen en gaan, en allemaal zijn we even gek op jou! 

We maken graag van deze gelegenheid gebruik om terug te blikken 

met mooie, grappige en bijzondere anekdotes uit jouw Meisjesclub-

geschiedenis.  

 

Lieve Heidi 

Wist je dat Heidi…  

 altijd toegewijd is. 
 in oplossingen denkt. 
 altijd oog heeft voor elk meisje en ieder meisje is welkom. 
 nooit iets weg kan doen, dus de andere leidsters ruimden vaak de 
kasten net iets eerder op, zodat ze niet zag wat er weg ging. 

 het collecteren het meest verschrikkelijke vindt van Meisjesclub. 
 hoewel... zelf optreden op kamp met bonte avond is ook niet haar 
favoriet. 

 altijd een nieuwe knutsel of een nieuw kampthema wil verzinnen. Een 
herhaling van een paar jaar geleden, dat is niet leuk.  

 geen “nee” kan zeggen. Óf… wil ze dat niet, omdat ze alles zo leuk 
vindt? 

 altijd na ieder kamp de juffen een leuke wist-u-datjes geeft van alle 
hilarische dingen en uitspraken tijdens kamp (zoiets als dit dus, haha).  

 zich altijd trouw houdt aan de tradities op kamp. 
 voor kamp altijd in thema naar het plein gaat. Ze voert dit altijd tot 
in de puntjes uit.  

 Een paar voorbeelden van de kamp-outfits:  
Stewardess, Kapitein, Bruidje,  Dirndl, ik hou van Holland jurk, 

Goochelaar, Bert en Ernie. 

 

Hoogtepunten uit de Meisjesclub-carrière van Heidi 

Met Heidi is het vooral héél veel lachen. Elke clubavond, elke vergadering, elk clubkamp vindt ze wel iets om 

te lachen. Grappige uitspraken van de meiden, leuke opmerkingen van elkaar of hilarische situaties op kamp. 

Jarenlang stonden we elk jaar tijdens het wandelweekend onder een partytentje in het bos. Er was een jaar dat 

het twee dagen heeft geregend, er geen water of elektriciteitsaansluiting was en we dus met flessen water op 

een pitje op een gasfles koffie door de filter lieten lopen. Heel veel cupcakes gebakken van tevoren, én versierd, 

maar door het slechte weer slechts 20 euro omzet in het hele weekend. En toch zó veel gelachen!!  

 Foto’s: Meisjesclub 
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Met Jitske heeft Heidi een lang club-verleden. Ze zaten als meisjes samen op de club, en gingen jarenlang 

samen als leidsters mee op kamp. Samen vlochten ze elk jaar weer de lange haren van de meisjes in. Tijdens 

een clubkamp zat Heidi met Jitske op een terrasje terwijl de meisjes aan het shoppen waren. De twee moesten 

naar het toilet, namen de verkeerde deur en stonden prompt bij iemand in huis.  

In 2014 ging Heidi zwanger op kamp, in 2015 natuurlijk wel mee op kamp, maar gelukkig kwam Andries wel 

even langs met Jelte. Om vervolgens in 2016 weer zwanger op kamp te gaan. En inmiddels zit kleine Eva ook 

zelf als meisje op club. Zoals al blijkt uit de verhalen, is er iets leuks te verzinnen, kunnen we iets organiseren, 

knutselen, extra doen of bedenken, Heidi draait haar hand er niet voor om. Tijdens Corona hebben we zelfs 

geknutseld bij Heidi in de achtertuin toen het in de kelder niet kon.  
 

Tip voor de lezer: Wil je iets bijdragen aan de Meisjesclub? Bij de Buurtsuper hebben we een statiegeldbakje 

staan. Hierin kun je je statiegeld doneren. Met die bijdrage kunnen we soms net iets meer uitpakken bij de 

knutsels. Daar hebben we heel veel aan en zijn we heel erg blij mee! Dank uiteraard aan iedereen die dit al 

doet of gedaan heeft!  

Heidi, we zijn gek op je. Hopelijk kunnen we nog lang van je blijven  

genieten op Meisjesclub! Liefs van alle leidsters door de jaren heen! Jette Missler 

Op de maandagmiddag komt er steeds weer een groep 

Austerlitzsers en zelfs een aantal mensen uit Zeist bij elkaar 

in het Dorpshuis. Er is een vaste groep deelnemers en een 

groepje mensen dat zo af en toe aanwezig is.  

Het is altijd gezellig en er wordt aan van alles gewerkt, van 

kleuren tot knippen, van breien tot een tijdschrift bekijken. Of 

gewoon lekker luisteren naar wat iedereen te vertellen heeft. 
 

Helaas is één van de vaste aanwezigen ons ontvallen. Ze 

was een gezellige dame met veel mooie verhalen vol 

komische anekdotes. Haar familie zal haar missen, ook wij 

missen haar. 
 

Nogmaals: Iedere maandagmiddag komt de groep bij elkaar, 

van half twee tot ongeveer vier uur/half vijf. Aanwezigheid is 

gratis, de consumpties zijn voor eigen rekening.  

We beginnen met thee, koffie of iets fris en we sluiten af met 

een borreltje of een glaasje wijn.  
 

U bent van harte welkom, ook om gewoon eens kennis te 

komen maken. 

 

Hoe gaat 

het met je? 

Goed, ik ga           

           …. 

 

 

Marja Kuiper 

Foto’s: Meisjesclub / Afbeeldingen: Pixabay.com  
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Dit jaar bestaat de sectie voetbal 90 jaar en de sectie 

tennis 40 jaar. Hoewel we van de voetbal al aardig wat 

materiaal hebben, zijn we nog op zoek naar foto’s en 

krantenknipsels. Mocht u in een schoenendoos nog 

ergens foto’s, krantenartikelen etc. hebben liggen 

refererend aan de voetbal, dan houden wij ons 

aanbevolen. Deze vraag geldt natuurlijk ook voor de 

tennis. Beschikbaar gesteld materiaal wordt gescand en 

krijgt u weer retour. 
 

Puck Steenhuizen 

Wellingtonweg 20 

Tel. 06 2084 556 of 0343 491 809 

 

Ter gelegenheid van 90 jaar voetbal en 40 jaar tennis 

organiseert de SV Austerlitz een jubileumfeest 

op zaterdag 6 juli a.s. 

 

SV Austerlitz nodigt alle leden, bestuursleden, trainers, 

sponsoren, etc. en iedereen die in het verleden iets voor 

de vereniging hebben betekend hiervoor uit. 

 

Van 16.00 tot 18.00 uur zijn er spelvormen voetbal  

en tennis/padel voor jong en oud. 

 

Van 18.00 tot 20.00 uur is er een informele receptie  

met daaraan gekoppeld een reünie,  

waarbij ook wat gegeten kan worden. 

 

Vanaf 20.00 uur is er een feestavond  

m.m.v. zanger Pieter Beekink. 

 

Bestuur SV Austerlitz 
 

Afbeeldingen aangeleverd door SV Austerlitz 
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Ha Dorpsgenoten! 
 

Eind juni hebben we op ons mooie sportpark 

weer een open toernooi. Dit betreft tennis en 

padel.  
 

Het toernooi is van woensdag 19 t/m zondag 

23 juni. De wedstrijden worden gespeeld op 

woensdag, donderdag en vrijdag, in de 

avonden en zaterdag en zondag de hele 

dag.  

We hebben al veel aanmeldingen binnen, 

maar er kunnen er zeker nog meer bij! 
 

Een mooie gelegenheid om eens een kijkje 

te nemen bij SV Austerlitz. Wees welkom op 

ons gezellige toernooi, aanmoedigen mag 

ook! 
 

Namens de organisatie,  

Liesbeth Kuijper 
 

De Sectie Tennis van de SV Austerlitz organiseert 

ook weer een gezellig 50+ toernooi.  

Alle 50+ tennissers zijn hiervoor van harte uitgenodigd! 

• Op dinsdag 18 juni wordt dames dubbel gespeeld. 

• Op donderdag 20 juni spelen de heren een 

toernooi met dubbelspel.  

• Op vrijdag 21 juni is het gemengd dubbel. 

Aanmelden hiervoor kan t/m 11 juni op  

www.svausterlitz-tennis.nl  

onder competities en toernooien. 
 

Ook toeschouwers en supporters verwelkomen wij  

deze dagen graag op ons gezellige terras. 

 

Voor meer informatie over het 50+ toernooi  

kunt u contact opnemen met 
 

Mieke van Veelen en Wim van Beek 
 

miekevanveelen@hotmail.com 

 

 

Foto’s: Redactie / Afbeeldingen aangeleverd door SV Austerlitz  
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Tijdens onze algemene ledenvergadering op 13 

februari 2024 werden wij weer door ons erelid 

Bep Sakkers-Hoogendoorn verrast met zelf-

gebakken oliebollen. Wat een heerlijke traktatie 

bij de koffie! Dit is inmiddels een jaarlijkse 

traditie die alle leden zeer waarderen. Natuurlijk 

heeft de 98-jarige Bep als dank hiervoor een 

boeket bloemen van ons ontvangen. Zij is sinds 

2018 erelid van onze vereniging en vormde 

meer dan twaalf jaar lang een bridgepaar met 

haar goede vriendin Joke van Beek (benoemd 

tot erelid in 2017 en overleden in 2023).  

 

Het bestuur maakte tijdens dezelfde algemene 

ledenvergadering bekend dat zij Ria de Wit-

Koopman tot erelid wilden benoemen. Ria is al 

meer dan 40 jaar lid van Bridgeclub Austerlitz. 

Helaas was Ria op deze avond niet aanwezig en 

daarom werd haar benoeming uitgesteld en 

geheim gehouden tot de eerstvolgende bridge-

avond, waarop zij wel aanwezig was.  

Ria was verrast en heel blij met het ere-

lidmaatschap! Zij ontving een boeket bloemen 

van de voorzitter en felicitaties van alle leden. 

Veel bridgeplezier toegewenst de komende 

jaren, Ria! 

 

Nieuwe leden zijn altijd welkom, ook al kun je 

nog niet bridgen, want dat kun je leren. 

 

Wil jij ook (leren) bridgen? Kom dan eens kijken 

op dinsdagavond in het Dorpshuis of neem 

contact op via b.c.austerlitz@gmail.com.  

 

Namens Bridgeclub Austerlitz, 

Hanneke Linde 

Foto’s: Bridgeclub Austerlitz / Afbeelding: Pixabay.com 
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Uitbreiding Dorpsteam 

Krijgt u ook af en toe van die gezellige mailtjes 

van Hanneke Linde? Dan gaat het bijvoorbeeld 

over de gezamenlijke maaltijd of over de moge-

lijkheid om mee te gaan met een dagreis. Deze 

berichtjes ontvangt u van Dorpsteam Austerlitz 

Zorgt, dat bestaat uit Marianne Veenema, 

Henriëtte Morselt en Hanneke Linde.   

 

Per 1 januari 2024 is Hanneke Linde gestart als 

extra dorpsondersteuner. Deze uitbreiding is 

hard nodig, want Austerlitz groeit. Daarnaast wil 

het Dorpsteam de continuïteit waarborgen. Met 

name Hanneke en Marianne kunnen elkaar 

vervangen bij vakanties of bij evenementen, die 

elkaar overlappen.  

 

Hanneke Linde heeft een Hbo-opleiding in de 

paramedische zorg. Ze heeft ervaring met het 

omgaan met cliënten. Haar hart ligt bij het 

helpen van mensen en zodoende iets voor hen 

betekenen.  

 

Marianne Veenema is jarenlang fysiotherapeute 

geweest in Austerlitz en heeft dit altijd gecom-

bineerd met haar werk als dorpsondersteuner. 

Zij krijgt de mensen letterlijk en figuurlijk in 

beweging.  

 

 

 

Dorpsondersteuners en Zorgcoördinator: wie doet wat? 

Bij Henriëtte kun je met alle zorgvragen terecht. Als zorgcoördinator van Austerlitz Zorgt en eigenaar 

van Accurate Zorg Morselt heeft Henriëtte korte lijnen met beide dorpsondersteuners. Dus alles wat 

te maken heeft met uitbreiding van zorg loopt via Henriëtte en haar collega-verpleegkundigen. 

Wanneer er behoefte is aan inzet van vrijwilligers dan kan iemand contact opnemen met Marianne 

of Hanneke.  
 

We wensen het dorpsteam veel succes!             

 
Eerlijk gezegd moet de website van Austerlitz Zorgt, www.austerlitzzorgt.nl, nog wel aangepast 

worden met de gegevens van de extra dorpsondersteuner, daarom vindt u de informatie alvast hier:   

 
Henriëtte Morselt Zorgcoördinator 06 1045 8821 henriette.morselt@austerlitzzorgt.nl 

Marianne Veenema Dorpsondersteuner 06 3061 0451 dorpsondersteuner@austerlitzzorgt.nl 

Hanneke Linde Dorpsondersteuner 06 1755 8898 dorpsondersteuner@austerlitzzorgt.nl 

 

 

Hanneke, Marianne en Henriëtte 

Jetty Vegter 

Foto: Redactie 
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Ongeplande Nachtzorg 
Een nieuwe mijlpaal voor Austerlitz! 

Nieuws! 

Vanaf maart 2024 is het mogelijk om in Austerlitz gebruik te maken van ongeplande nachtzorg. 

Dit betekent acute zorg in de nacht, vergelijkbaar met de huisartsenpost voor medische zorg. Na 

inventarisatie van de mogelijkheden hiervoor in ons dorp heeft Henriëtte Morselt, Zorgcoördinator 

van Austerlitz Zorgt, zich via Santé Partners aangesloten bij het regionaal nachtzorg samen-

werkingsverband. Hierdoor kunnen we nu ook tussen 23.00 en 7.00 uur zorg aanbieden als dit 

onverwachts nodig is. Denk bijvoorbeeld aan een ontregelde diabetes bloedsuikercontrole, 

problemen bij stoma- of catheterzorg of een valincident. Austerlitz Zorgt is blij dat deze lang 

gekoesterde wens, mede door grote inzet van Henriëtte, nu gerealiseerd is.  

 

Voor wie is ongeplande nachtzorg beschikbaar?  

Wanneer u denkt dat nachtzorg nodig kan zijn, dan komt u in aanmerking als u al in zorg bent bij 

Accurate Zorg (wijkverpleging, begeleiding en huishoudelijke ondersteuning). Het is niet nood-

zakelijk dat u lid bent van Austerlitz Zorgt of al zorg afneemt bij een zorgorganisatie om in 

aanmerking te komen voor ongeplande nachtzorg. Wanneer u verwacht dat nachtzorg nodig is, 

kunt u contact opnemen met Henriëtte. Zij kan ondersteunen bij het organiseren hiervan. Let wel, 

ongeplande nachtzorg betekent niet langdurige aanwezigheid of nachtwaken. Er zijn aan deze 

dienst geen kosten verbonden voor inwoners van Austerlitz.  

 

Hoe wordt de nachtzorg georganiseerd?  

Wie gebruik wil maken van ongeplande nachtzorg moet een intake bij Henriëtte laten doen. Er 

wordt dan samen een digitaal dossier opgesteld waarin alle informatie staat die voor de 

zorgverleners van belang zijn om goede zorg te kunnen leveren. Denk hierbij aan medische 

historie en medicatiegebruik. Als nachtzorg nodig is kan een medewerker van het nachtteam deze 

gegevens direct raadplegen. Daarnaast zal toegang tot uw woning georganiseerd moeten worden, 

bijvoorbeeld doordat familie aanwezig is of door gebruik te maken van een sleutelkastje. Als dit 

alles in orde is ontvangt u het telefoonnummer, dat u kunt bellen als er onplanbare zorg nodig is. 

Binnen 30 minuten kunt u iemand van het nachtteam verwachten. Uiteraard belt u 112 als er 

sprake is van hoge urgentie. 

  

Meer informatie 

Graag vertellen wij u meer over de mogelijkheden van ongeplande nachtzorg en gaan we in op 

vragen die er leven. Neem hiervoor contact op met Henriëtte Morselt: 06 1045 8821 of stuur een 

mailtje naar henriette.morselt@austerlitzzorgt.nl. 

 

 
Anne Marie Lohuis 
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“Flairck was lange tijd mijn leven.” Erik mompelt dit voor zich uit en staat op en gaat 
een boek zoeken om mij enigszins een idee te geven, waarover hij praat. Vaag komen 
herinneringen bij mij boven, want Erik en ik zijn leeftijdsgenoten. De omvang van zijn 
oeuvre, de hoeveelheid concerten en de historie van alle verschillende meesterwerken 
overvallen mij. In dit artikel kan ik geen recht doen aan zijn muziek. Hij heeft met zijn 
band in 2015 een Edison World Oeuvreprijs ontvangen en daarvoor al eens een 
zilveren en gouden harp. Ik heb een cd-box meegekregen. Het is als het ware een 
museum van authentieke geluidsdragers, die de band Flairck maakte tussen 1978 en 
2000. Ik kan alleen met diep respect vertellen, wat ik tot nu toe gevonden heb.  

 

45 jaar Flairck, 10 jaar Gitaaracademie  

& 25 jaar betrokken Austerlitzser 
Een interview door Jetty Vegter 

Flairck was een Nederlandse band, die in 1978 werd opgericht door de twee broers Erik en Hans Visser. 
Leuk om te weten is, dat de naam een samenstelling is van het Engels/Franse Flair en het Nederlandse woord 
Vlerk. Een combinatie van stijlen en culturen laat zich in hun muziek terug horen. Willem Duis heeft dat ooit 
prachtig uitgelegd in één van zijn muziekprogramma’s, die op YouTube te vinden zijn als je naar Flairck zoekt. 
De band heeft in de loop van de jaren wisselende samenstellingen gehad. Erik Visser is de enige, die altijd 
deel uit heeft gemaakt van de band. In 1978 werd het eerste album uitgebracht, waarna Flairck in 1979 
een Zilveren Harp ontving. In 1988 volgde een Gouden Harp (Bron Wikipedia). 
 

Erik vertelt gekscherend over het begin van de band, dat deze als een familie orkestje ontstaan is tussen de 
schuifdeuren. Behalve zijn broer Hans heeft ook zijn zus Annet een tijd meegespeeld. In Delft was hij met zijn 
studie Bouwkunde begonnen, maar hij mijmert opnieuw “de band nam het over”. Met Peter Weekers is hij de 
zoektocht begonnen om een akoestische groep te starten. De samenstelling van de groep is een aantal keer 
gewisseld. Voor de muziekkenners onder ons mogen de namen van violiste Judy Schomper en Sylvia 
Houtzager niet ontbreken. Flairck was de eerste muziekgroep, die de theaterwereld inging en zowel in 
Nederland als in het buitenland volle zalen trok. Kijk voor meer informatie op www.flairck.com. 
 

Behalve een encyclopedie over zijn eigen werk laat Erik mij ook een fotoboek zien met een overzicht van 
Tien jaar Gitaaracademie. Na zijn vijftigste - eerder vond hij zichzelf te jong om les te geven - is Erik 
begonnen met het geven van gitaarlessen. Hij was al vertrokken uit Utrecht en woonde in Austerlitz. Later is 
hij op dinsdagmiddag samen met een andere professionele gitarist - Cees Sax - begonnen in de kelder van 
het Dorpshuis. Zo is de Gitaaracademie ontstaan. Opnieuw gaat er een wereld voor me open. Bladzij voor 
bladzij staan herkenbare - ‘iets’ jongere - dorpsgenoten, die gezamenlijk optredens verzorgen. Ongedwongen 
en sfeervol zijn de foto’s. Ook Lars Doornkamp zie ik voorbij komen, die bij Laura en Sandra werkt en door 
wie ik op zoek ben gegaan naar Erik Visser. Jan Breunesse schrijft in het voorwoord van het fotoboek, dat 
destijds in Austerlitz het hoogste percentage gitaristen in Nederland was. Een aantal foto’s heb ik opnieuw 
gefotografeerd, omdat de originelen niet beschikbaar zijn. Deze moeten nog overgezet worden op een nieuwe 
computer.  
 

In 2008 is gebleken, dat Erik de ziekte van Parkinson 
heeft. Langzamerhand zijn de leerlingen uitgewaai-
erd naar andere collega-docenten.  
 

Achter in het boek schrijft hij zelf: “Het is mij 
inmiddels tien jaar gegund om de kinderen uit 
Austerlitz te onderwijzen in deze eeuwenoude 
taal. Ik hoop dat ze in de toekomst veel mensen 
ontmoeten die dezelfde taal kennen.” 
 

Tot slot vraag ik Erik: “Wat gebeurt met jou er als je 
een muziekstuk componeert, schrijft….?” Hij denkt 
kort na. “Eigenlijk is het een lang en een beetje 
wiskundig proces, in het begin is er iets, misschien 
hangt het wel in de lucht, daarna verandert er telkens 
iets. Het is te vergelijken met een beeldhouwwerk.”  
  

Het gesprek wordt onderbroken door zijn hond, die 
kwispelend thuiskomt met zijn vrouw Arianne. We 
praten samen nog wat na. Later vind ik een citaat in 
één van zijn boeken: “Als we spelen ontstaat er een 
niveau dat je ook wel in een gesprek zou willen, 
maar dat nooit zal komen. Bijna ongrijpbaar....” 

 
Foto’s/afbeeldingen: Redactie & WikipediA 
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Laura en Sandra zoeken  

een nieuwe medewerker! 

De beide dames zitten met hun handen in het haar, want het afscheid 
van Lars Doornkamp komt steeds dichterbij. De exacte datum is nog 
niet bekend. Waarschijnlijk wordt het eind van de zomer, maar begin 
augustus zou zo maar kunnen. 
 

Lars heeft een tussenjaar genomen na z’n Havo-examen en is inmiddels 
aangenomen op het conservatorium in Haarlem! Daar heeft hij ook een 
kamer gevonden. Lars zingt, speelt zowel gitaar als drum. Inmiddels is hij 
op ‘Spotify’ te beluisteren. Nu moet ik eerlijk bekennen, toen ik dit hoorde 
van Laura heb ik ‘Spotify’ gratis gedownload. Ik zit nu heerlijk te luisteren 
naar ‘The Message’. Aanrader!!! 
 

Nu begrijp ik ook wel dat ze Lars gaan missen! Hij is nergens te beroerd 
voor, altijd vrolijk en je kunt iets aan hem overlaten. Lars, veel succes bij 
het vervolg van je loopbaan in Haarlem! Je hebt er een fan bij! 
 
 

Word jij de nieuwe medewerker van Buurtsuper van Dijk?  
Nu weer even terug met de beentjes op de grond. Het draaiend houden 
van de Buurtsuper in Austerlitz kan natuurlijk niet zonder personeel. Het 
zou geweldig zijn, als er opnieuw iemand op zoek is naar tijdelijk werk. 
Een vaste, parttime baan mag natuurlijk ook. Mocht je op zoek zijn, of 
iemand weten die deze gevarieerde baan leuk vindt, dan kun je op 
verschillende manieren solliciteren: langs komen, een mail versturen of 
even bellen.    

info@buurtsuper-austerlitz.nl   |   0343 491 217 

 

 Extra informatie: 
 

Via de informatie op Spotify kwam ik erachter, dat het Lars was, die 
tijdens het Zomeravondconcert van Erica in juli 2018 gespeeld heeft 
met Jim van de Zee. Hij staat hier op de foto met Jim, die net ervoor 
de winnaar van The Voice of Holland geworden was.  
 

Lars komt uit een muzikale Austerlitzse familie, want zelfs beide 
grootouders wonen nog in ons dorp. Hij heeft gitaarles gehad op de 
Gitaaracademie van Erik Visser. Tot 2016 heeft Erik aan veel kinderen 
en ouderen gitaarlessen gegeven en hij volgt de ontwikkelingen van 
Lars op de voet. Lars heeft al verschillende optredens op zijn naam 
staan. Onder andere in het Beauforthuis en in Slot Zeist. We hopen, dat 
er snel een herhaling komt!  

 

Jetty Vegter 

Foto’s: Redactie / Fee Maijer / uit archief Fam. Doornkamp 
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Zoals u op deze pagina kunt lezen is de initiatiefnemer en eerste voorzitter 

van Stichting Lokaal Austerlitz ons ontvallen. Voor SLA betekent het, dat we 

onze inspirator missen. Niet dat we zelf geen ideeën hebben, maar zijn 

netwerk en contacten waren zeer wijdverspreid. Het huidige bestuur heeft 

de draad opgepakt. Wij gaan door met de Stichting, met alle activiteiten en 

het uitvoeren van plannen.  

 Allereerst stond de voorjaarslezing van 24 mei op de planning. Deze is net geweest, voordat deze Prikkel 

gereed was. Het onderwerp was: ‘Wat de bodem van de Keienberg ons vertelde’. De eindresultaten van het 

archeologisch onderzoek zijn gereed en de archeologen hebben hun bevindingen met ons gedeeld. 
 

Het onderwerp van de najaarslezing is ook al bekend, helaas de datum nog niet. Houd uw brievenbus, de 

posters in het dorp en de mediakanalen in de gaten. Het onderwerp is de geschiedenis en het gebruik van 

het Neurosenhospitaal op het terrein van de Jeugdbuitenverblijven, nu de Paasheuvelgroep. Welke militairen 

vonden er onderdak en ruimte om te herstellen? 
 

Op 14 september is het weer Open Monumentendag. Eigenlijk zijn de meeste monumenten het hele weekend 

open. Wij doen op de zaterdag mee en zullen weer gevonden voorwerpen en oude kaarten tonen. Bovendien 

wordt er een wandeling door en om het dorp houden. Hiervoor geldt ook: houd de media in de gaten, zoals 

de Nieuwsbode en onze Facebookpagina en website. 
 

Als u nog interessante historische foto’s of voorwerpen heeft, dan ontvangen wij die graag! Wij blijven zeer 

nieuwsgierig en geïnteresseerd in alles wat met het verleden van Austerlitz te maken heeft. U kunt ons 

bereiken via www.lokaalausterlitz.nl. Onder ‘over ons & contact’ kunt u uw vraag invullen en verzenden. 
 

Graag tot ziens!   Bert van Ginkel, Puck Steenhuizen, Liesbeth Raymakers en Marja Kuiper 

 

In Memoriam Hans Nijman 
 

Met grote verslagenheid geven wij kennis van het overlijden van 

onze voorzitter Hans Nijman op 28 februari jongstleden. 
 

Hans was medeoprichter van de Stichting Lokaal Austerlitz op 

19 maart 2019. Hij heeft zich hiervoor op onnavolgbare wijze 

ingezet. Daarbij kwam zijn uitgebreide kennissenkring goed van 

pas. Zijn passie voor de bijzondere geschiedenis van Austerlitz en 

zijn drijfveer om deze op te sporen, te conserveren, te beheren en 

door te geven, brachten hem tot de oprichting. Hij vond dat 

Austerlitzsers moeten weten waar ze wonen. In de bijna 5 jaar van 

zijn voorzitterschap is, mede door de archeologische onderzoeken, 

veel bekend geworden van de ligging en inrichting van het kamp 

van De Marmont. Met een aantal presentaties is het één en ander 

gedeeld met de inwoners van Austerlitz. In november vorig jaar 

kon Hans gelukkig nog de presentatie van de wandelgids, zijn 

idee, meebeleven. Zijn gezondheid liet toen helaas al wat te 

wensen over.  
 

Dat hij op de laatste bestuursvergadering op 17 februari 2024 

nog 14 wensen heeft meegegeven bewijst wel zijn zorg over en 

zijn betrokkenheid bij de Stichting. Dat de resterende bestuurs-

leden hem beloofd hebben naar hun beste vermogen zijn 

geesteskind te willen voortzetten, moet een hele geruststelling 

voor hem zijn geweest. Niemand is onmisbaar, ook Hans niet, maar 

met het heengaan van Hans zijn wij een onvervangbare voorzitter 

kwijtgeraakt.  
 

Wij wensen zijn vrouw en familieleden veel sterkte met het dragen 

van dit verlies. 

 

 

 

 
 

 
 

 

Bert van Ginkel  

Marja Kuiper 

Puck Steenhuizen 

Liesbeth Raymakers 

Foto: Stichting Lokaal Austerlitz 
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In gesprek met onze
nieuwe Burgemeester
Joyce Langenacker

Door Jetty Vegter 

De redactie van De Prikkel heeft in het dorp een klein onderzoek 

gedaan. Wat vinden jullie van onze nieuwe Burgemeester? Kort en 

bondig: men is zeer enthousiast en heeft bewondering voor haar 

optreden. De redactie wil natuurlijk ook weten, wat de burgemeester 

er zelf van vond. Op een mooie maandagochtend in mei mocht ik 

langskomen. Voor haar ‘inburgering’ moest de burgemeester 

natuurlijk begrijpen waar het tijdschrift ‘De Prikkel’ voor staat:  

 Het tijdschrift De Prikkel is voor alle dorpsbewoners, die lid zijn van Austerlitz’ Belang. Het verschijnt 

driemaal per jaar in februari, juni en oktober. De Prikkel heeft nog een ‘papieren’ oplage, maar wordt 

vooral digitaal verspreid. Een groot gedeelte – vooral ouderen – leest het blad van voor naar achter. 

Anderen lezen de artikelen, die ze interessant of aantrekkelijk vinden. In De Prikkel worden actuele 

onderwerpen behandeld door verenigingen, middenstanders en leden van het Bestuur. Een vaste 

rubriek zijn de historische verhalen, die verzameld worden door Stichting Lokaal Austerlitz, om dit 

cultureel erfgoed te bewaren voor de jeugd. Tenslotte is de activiteiten agenda achterin onmisbaar. 

 
Vragen voor Burgemeester Joyce Langenacker: 

• Hoe gaat het met u? Bent u al enigszins gewend aan uw nieuwe werkplek?  

Met mij gaat het heel goed eigenlijk. Langzamerhand begin ik steeds meer mensen te 

ontmoeten en kan ik mij een beeld vormen van de gemeente Zeist met al die gevarieerde en 

kleurrijke dorpen er omheen. Ik merk overal, dat de betrokkenheid zo groot is.  
 

• Zijn er grote verschillen met uw vorige standplaats? 

Zeist is een centraal in Nederland gelegen, middelgrote en bijzonder diverse gemeente. 

Bereikbaar en omgeven door veel groen, mooie landgoederen (de Lustwarande) en stad en 

platteland binnen handbereik. Je merkt dat dit er aan bijdraagt dat het voor veel mensen een 

interessante plaats is om te leven en te werken. Er is veel inwonerbetrokkenheid en 

burgerkracht. Die betrokkenheid en veelzijdigheid zie je ook terug in de ambtelijke organisatie, 

met verschillende expertises voor de taken waar de Gemeente voor staat. Of het nu gaat om 

ouderenzorg, jeugdhulp, sport en gezondheid of wonen en ruimtelijke ontwikkeling, 

duurzaamheid klimaat en energie. Zeist staat als middelgrote gemeente zijn mannetje en klaart 

in goed samenspel met zijn inwoners de klus en uitdagingen waar we gezamenlijk voor staan. 

Die manier van werken inspireert mij. Er zijn ook veel gemeenschappelijke kenmerken. 

Vanmorgen ging ik bijvoorbeeld zwemmen in het Amstelbad in Ouderamstel. Dit zwembad 

wordt gerund door vrijwilligers. Deze mentaliteit kom ik ook in Zeist tegen en dat waardeer ik 

enorm. Burgerkracht moedig ik aan.  
 

• Staat u regelmatig in de file, of heeft u al een (tijdelijke) woning in de buurt gevonden? 

Momenteel reis ik nog heen en weer, maar ik kan vertellen dat we een huis gekocht hebben in 

Zeist. We hopen al in september naar Zeist te kunnen verhuizen Daar zijn wij heel blij mee. Wij 

hebben drie volwassen dochters, waarvan er één nog studerende is. In ons nieuwe huis hebben 

we voldoende ruimte, dus er is plek voor iedereen. Ik kijk er naar uit om in Zeist te wonen, te 

leven en te werken.  

 
Foto: Redactie 
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• Wat staat er op de planning de komende tijd?  

De werkbezoeken in de wijken en kernen hebben al veel opgebracht. Deze kennis-

makingsperiode met inwoners, organisaties en ambtelijke collega’s zetten we door. Ik ga 

bijvoorbeeld ook nog intensiever kennismaken met raadsleden, los van de contactmomenten 

die we al hebben tijdens de raadsvergaderingen.  
 

En natuurlijk spelen er al veel actuele thema’s waar ik op aangesloten ben, zoals het onderzoek 

naar de rol van de Gemeente bij de gedwongen verkoop van Joods vastgoed tijdens de Tweede 

Wereldoorlog. Op 15 mei is het onderzoeksrapport hierover gepubliceerd. En dan volgt er ook 

een onderzoek naar het slavernijverleden. Dit zijn onderwerpen waar we zéér zorgvuldig mee 

omgaan en wat ook wel wat teweeg kan brengen in de samenleving. Voor mij is het belangrijk 

welke aanknopingspunten op deze onderwerpen er zijn in deze tijd? Wat moeten we doen om 

herhaling te voorkomen en hoe kunnen we een inclusievere samenleving stimuleren?  
 

Verder zit ‘communicatie’ in mijn portefeuille. Er loopt een traject om de taal in onze schriftelijke 

communicatie nog helderder te maken, zodat we voor alle bevolkingsgroepen begrijpelijk zijn. 

De gemeente Zeist streeft ernaar om ‘nabij’ alle inwoners te zijn.  
 

Tenslotte denk ik opnieuw aan het burgerberaad jaarwisseling dat afgelopen jaar heeft 

plaatsgevonden. We zitten volop in de uitwerking van de uitkomst hiervan. Zo gaan inwoners 

gestimuleerd worden om zelf initiatieven aan te dragen voor een feestelijke jaarwisseling. Op 

die manier kan de jaarwisseling echt een feest van iedereen zijn. Deze vorm van participatie 

spreekt mij aan en wil ik zeker verder ontplooien in mijn ambtsperiode.  

 

• Hoe vond u Koningsdag? 

Ik vind een aubade altijd bijzonder. In mijn vorige standplaats was 

ik het ook gewend. De plechtigheid en het samen zingen zorgt 

toch voor een verbondenheid, die ik zeer op prijs stel. Het is op 

zo’n feestelijke dag ook boeiend om al die verschillende podia en 

optredens te zien en te merken dat sommige mensen hun eigen 

feestje vieren.  
 

• De afgelopen periode is natuurlijk erg druk geweest met de 

organisatie van The Passion, de werkbezoeken en de lopende 

zaken. Hoe heeft u dit ervaren? 

Ik viel natuurlijk met mijn neus in de boter. Achter de schermen is 

er heel hard gewerkt, want de openbare orde en veiligheid staat 

natuurlijk wel voorop tijdens een dergelijke live uitzending. 

Achteraf merk ik dat mensen zo trots zijn op Zeist. Dat krijg ik ook 

terug tijdens bezoeken die ik breng aan inwoners. Voor hen was 

het waardevol om de gemeente zo mooi in beeld gebracht terug 

te zien op televisie. En als cadeautje hadden we nog The Passion 

Hemelvaart. Daar heb ik ook zo van genoten. In vogelvlucht zie je 

hoe kleurrijk Zeist is.  

 

In gesprek met burgemeester Joyce Langenacker

Eerste werkbezoek van de burgemeester in Austerlitz 

Hartelijk dank voor uw tijd. We houden u 

op de hoogte van alle ontwikkelingen in 

Austerlitz!  

Alvast een goede zomer gewenst. 
 

Jetty Vegter 
 

Dit artikel is in samenwerking met Dionne 

Hekkers (gemeenteambtenaar Zeist) tot stand 

gekomen. 

Foto’s: Redactie & Gemeente Zeist 
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de Paashaas 
Zoals ik gehoopt had, gebeurde. Er waren heel veel kinderen, die kwamen eieren 
zoeken. Bovendien waren er heel veel mooi versierde Palmpaasstokken. Sommige 
kinderen hadden die stokken in De Hoeksteen versierd en goed bewaard. In de kerk is 
het Paasverhaal verteld en ook is duidelijk gemaakt waarom de stok een kruis is en 
waarom er buxus takjes aangemaakt worden. Er hangen ook twaalf nepzilverlingen in 
en er worden kuikentjes en eitjes gebruikt. 

 

Berichtje van  

Er waren zoveel vrolijke kinderen en er was opgewekte muziek. De optocht, die van het schoolplein naar de 
verstopplek ging, was lekker groot. Iedereen was vrolijk en de sfeer heel gezellig. Natuurlijk had ik prijzen bij 
mij. Prijzen voor de vinders van de gouden eieren zijn voor Kiki van Renen en voor Orin. De meeste eieren zijn 
gevonden bij de jongste kinderen door Eva Pijlsma en Aimee Verwoerd. Bij de oudere kinderen was dat door 
Felix. Nogmaals heel hartelijk gefeliciteerd! 
 

Tenslotte: Alle eieren zijn teruggevonden! Dat is maar goed ook, die eieren zijn in vrolijke zakjes uitgedeeld 
aan alle kinderen. De chocolade eieren zijn voor de mensen en niet voor de vogels, de muizen of andere dieren 
in het bos of voor onze honden. Graag tot volgend jaar.  

 Veel groeten van de Paashaas 

Het is u vast niet ontgaan, dat de openingstijden van slagerij Noordam veranderd zijn. Dit heeft alles te 

maken met de personele bezetting. Noodgedwongen is de winkel op maandag en op zaterdagmiddag 

dicht. Dat betekent gewoon, dat het drukker is op de andere dagen.  
 

Gezellig, maar Bastiaan ziet het liever anders. De zomer komt er aan en dat betekent, dat er meer buiten 

gegeten wordt. Dat vereist veel voorbereiding voor makkelijk te verwerken producten. Als je de zaak 

binnenkomt, zijn de medewerkers ook altijd met iets aan het werk.  

Nog steeds is er een zoektocht naar een nieuwe vaste medewerker om het team te komen versterken. 

Zaterdaghulpen zijn uiteraard ook zeer welkom, maar vooral iemand die het ambacht waardeert en 

meedraait in het rooster, wordt gezocht.  

 
Misschien is er wel iemand in het dorp, die wel eens 

iets anders zou willen? Het is gevarieerd werk, je 

bent altijd met mensen bezig en bovenal staat er 

een gezellig team. Misschien kent u iemand in de 

buurt?  
 

Solliciteren? Voor informatie kunt u terecht op 

www.slagerijnoordam.nl. Heeft u nog vragen, 

stel ze dan via info@slagerijnoordam.nl, loop 

even binnen in de winkel of bel naar 0343 491 218.   

 

 Jetty Vegter 

Foto: Austerlitz’ Belang & Slagerij Noordam 
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Veel dorpsgenoten rijden er dagelijks langs. En velen gaan regelmatig op bezoek bij graven van hun 

geliefde(n). Onze prachtige begraafplaats van Austerlitz, zorgvuldig beheerd door Anja Selderijk, die dit al 

heel lang met hart en ziel doet. Een vast team van vrijwilligers zorgt voor het onderhoud en de verzorging. 

Achter de schermen is er het nodige gebeurd waar velen geen weet van hebben. Daarom graag een korte 

toelichting in deze Prikkel. 
 

De grond van de begraafplaats is lang geleden door de familie De Beaufort geschonken aan Austerlitz. 

Van oudsher heeft de Protestantse Gemeente De Hoeksteen als eigenaar de volledige zorg over de 

Begraafplaats op zich genomen. 
 

Enige jaren terug is Austerlitz Zorgt benaderd of zij het eigendom en het beheer van de begraafplaats van 

de Protestantse Gemeente wilde overnemen. Directe reden was de mogelijke samenwerking van De 

Hoeksteen met de Oosterkerk in Zeist. Nadrukkelijk werd de wens uitgesproken dat dan het bestuur van 

de begraafplaats in Austerlitz zou blijven. Het bestuur van AZ stond hier na zorgvuldige afweging graag 

voor open. Het werd wel verstandig gevonden, zowel door AZ als de Kerkrentmeesters van De Hoeksteen, 

om hiervoor een aparte rechtspersoon: Stichting Begraafplaats Austerlitz op te richten. Na zorgvuldige 

voorbereidingen is de Stichting Begraafplaats Austerlitz op 21 februari 2024 bij notaris Van Elzakker 

opgericht. Het bestuur van de Stichting wordt gevormd door Carl Timmermans (voormalig penningmeester 

AZ), Charles Laurey voorzitter (ook voorzitter AZ), Henriëtte Sanders secretaris en Lodewijk Knol, beiden 

namens De Hoeksteen.  
 

Met de oprichting van de Stichting Begraafplaats Austerlitz waren we er nog niet. Want ook eigendom,  

financiële middelen, bezittingen en contracten e.d. moesten natuurlijk over van De Hoeksteen naar de net 

opgerichte Stichting. Dat was nog wel een puzzel, want hoe waardeer je nu de waarde van een 

begraafplaats met grafstenen en een klein gebouwtje? Nu Jaarrekening 2023 is opgemaakt, wordt de 

laatste hand gelegd aan de transactie van het gehele terrein met alle lusten en lasten aan de Stichting. 
 

Voor de nabestaanden, de betrokken familieleden en vrijwilligers verandert er niets. Alles blijft zoals het 

was. Iedere inwoner die dat wenst, kan in aanmerking komen voor een laatste rustplaats op de prachtig 

bosrijke begraafplaats. Met de statutaire waarborg - dat het bestuur te allen tijde moet bestaan uit inwoners 

van Austerlitz - blijft het motto: Van, voor en door Austerlitz! 

 Namens het bestuur van Stichting Begraafplaats Austerlitz, 
 

Charles Laurey, voorzitter 

 

www.begraafplaats-austerlitz.nl 

beheerder@begraafplaats-austerlitz.nl 

 Foto: Redactie 
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Foto’s: organisatie Kampement / SV Austerlitz 
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Fietsen &  

met Gilde Zeist 
De nieuwe folder van het Gilde Zeist is uit. Deze is te vinden in het folderrek van ons Dorpshuis, Eetcafé 

Ouwekamp en bij Buurtsuper Van Dijk. Het is een folder met een geweldig nieuw aanbod. Voor ons dorp 

Austerlitz zijn de volgende data aantrekkelijk: 
 

Zaterdag 27 juli: Op de fiets door de Franse tijd 

We starten om 14.00 uur vanaf de bushalte op het Dorpsplein. De tocht duurt twee uur met een aantal ‘stops’ 
onderweg om het één en ander te vertellen over markante, historische plekjes. Kosten bedragen € 2,50.  
 

Zaterdag 19 oktober: Op zoek naar paddenstoelen 
Je moet er nu nog even niet aan denken, maar wel handig om deze datum alvast in je agenda te zetten. We 
beginnen om 10.00 uur in ons Dorpshuis met gratis koffie/thee. Vervolgens is er de vertoning van een 
PowerPoint presentatie met de prachtigste paddenstoelen. Aansluitend volgt een korte wandeling in het bos 
op zoek naar paddenstoelen en we ronden in het Dorpshuis af met een kop heerlijke paddenstoelensoep 
en het uitreiken van een speciaal boekje. Kosten bedragen € 5,-.  
Reserveren is noodzakelijk en kan via rondleidingen@gildezeist.nl of 06 4217 6137. 
 

De bekende winterwandeling op de zondagochtend 
Op 1 december, 5 januari, 2 februari en tot slot op 2 maart. We brengen per keer een bezoek aan Landgoed 
Noordhout, Landgoed Bornia-Heidestein, Landgoed Den Treek-Henschoten of het gebied rondom Het Witte 
Huis. We starten om 10.00 uur bij de bushalte op het Dorpsplein. De wandeling duurt twee uur en de kosten 
bedragen: € 2,50. 
 
 

Wandelen  

Hans van den Breul en Gerard Versteeg 
 

MUP: Menstruatieproducten Uitgifte

In het damestoilet in het Dorpshuis hangt het oude receptenkastje, dat van huisarts 

Van der Vloed is geweest, toen hij nog spreekuur in het Dorpshuis had. Jarenlang 

hebben mensen daar hun recepten of medicijnen opgehaald of iets ingeleverd. 

Vandaar de bordjes ‘UIT’ en ‘IN’ op het deurtje. Het kastje heeft een nieuwe 

bestemming gekregen.  
 

Sinds begin april is het kastje een Menstruatieproducten Uitgifte Punt geworden 

(MUP). In het kastje liggen allerlei soorten menstruatieproducten. Deze mogen 

gebruikt worden door mensen voor wie dit een kostbare zaak is. Er zijn vrouwen 

en meisjes, die deze persoonlijke verzorging niet meer kunnen betalen en daardoor 

afspraken afzeggen tijdens hun periode. 
 

Heeft u niet genoeg geld om menstruatieproducten te kopen? Dan kunt u in het 

Dorpshuis terecht. Vrouwen en meisjes kunnen hier gratis maandverband, tampons 

en menstruatiecups pakken. Er worden verschillende soorten, merken en maten 

aangeboden. Het is een initiatief van het Armoedefonds. In heel Nederland worden 

dergelijke kastjes opgehangen en regelmatig aangevuld. 
 

 

 

 
www.armoedefonds.nl/wat-we-doen/projecten/menstruatie-armoede/  

Een dierbaar initiatief te vergelijken met het voedselkastje bij de kerk 

 

Patricia Pijnenburg 

Foto: Gilde Zeist / Redactie  



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
31 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Groene Prikkel Een Groen Dak 

Met een groep mensen uit Zeist, Odijk, Austerlitz en 

Doorn zijn groene daken gerealiseerd op uitbouwen, 

garages en schuren. Er is gekozen om sedumplanten te 

plaatsen als een concrete manier om een steentje bij te 

dragen aan duurzaam waterbeheer, verminderen van de 

impact van klimaatverandering en verduurzaming van de 

leefomgeving. Daarnaast zien de daken er prachtig uit en 

leiden ze tot veel meer bezoekjes van vogels. Het heeft 

daarmee zeker de verwachtingen overtroffen! 
 

Groene daken met sedumplanten dragen bij aan 

duurzaam waterbeheer door efficiënt gebruik van water. 

De plaatsing van groene daken verzorgt niet alleen een 

groenere leefomgeving, maar heeft ook een positieve 

impact op het milieu. Voordelen van groene sedum daken 

zijn in de Prikkel van oktober 2023 onder de aandacht 

gebracht. 

 

Dorpsbewoners nemen initiatief voor duurzaam waterbeheer 
 

Maar wat heb je nu nodig? 

Wij hebben samengewerkt met Nature Green - een bedrijf in Maarsbergen - dat alle sedumplanten 

rechtstreeks levert van de kwekerij en garantie geeft op minimaal 95% begroeiing. Via dit soort bedrijven 

kun je advies krijgen aan huis. Bovendien zijn de benodigde materialen, vaak in pakket vorm, direct te 

bestellen. In ons geval zijn de daken voorzien van het meest duurzame en onderhoudsvrije pakket waarbij 

sedum op ‘sedum substraat’ is geplaatst. Dit is wel de zwaarste vorm, en daarom zijn er ook alternatieven 

waarbij een lichtere tussenlaag wordt geplaatst. Het aanleggen is natuurlijk afhankelijk van de grootte, maar 

kost hooguit één dagje zweten. Uiteraard is het ook mogelijk om het te laten doen. 
 

Het initiatief werd mede mogelijk gemaakt door de regeling Blauwe Bewonersinitiatieven. Dit is een initiatief 

van het Hoogheemraadschap Stichtse Rijnlanden om bewoners te stimuleren om duurzaam waterbeheer 

en waterbewustzijn te vergroten. De subsidieregeling biedt bewoners de mogelijkheid om financiële 

ondersteuning te krijgen voor activiteiten die plaatsvinden in het gebied van het waterschap Hoogheem-

raadschap Stichtse Rijnlanden.  
 

Als u ook interesse heeft om uw wijk of tuin duurzamer te maken en in aanmerking wilt komen voor subsidie, 

kunt u gebruik maken van de regeling en uw plannen verwezenlijken. Nature Green kan overigens helpen 

hierbij.  

 Jeroen van Dijk 

 
Zeist Gaat Het Dak Op 
 

Inwoners van de gemeente Zeist ontvangen nu tijdelijk een korting van 30% op de aanleg van een groen 

dak. Daarnaast ontvangen ze, wanneer ze hun regenpijp afkoppelen, een gratis regenton. Zeist Gaat Het 

Dak Op wordt gefinancierd door de gemeente Zeist en ondersteund door Natuur- en Milieufederatie Utrecht. 

Mijn Groene Huis fungeert als servicepunt. Inwoners kunnen hier terecht voor de afhandeling van hun 

inschrijving en met al hun vragen over deze actie. Er is een budget voor 100 daken, op is op! 
 

Hoogheemraadschap de Stichtse Rijnlanden wil deze actie extra kracht bijzetten en stelt een extra subsidie 

beschikbaar aan groepen van acht huishoudens of meer. Zij kunnen 30% extra korting krijgen op de aanleg 

van een groen dak. 
 

www.nmu.nl/nieuws/30-korting-op-groen-dak-voor-inwoners-van-zeist/ 

Foto: Jeroen van Dijk 
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Stand van zaken 4e aanvliegroute 
Uit onderzoek van RTL Nieuws werd begin april duidelijk dat de luchtverkeerleiding al enige jaren 

aan het oefenen is met ‘real time simulaties’ van de vierde aanvliegrouten naar Schiphol. In de 

simulaties ligt het vierde naderingspunt voor passagiers- en vrachttoestellen, een soort 

vliegtuigrotonde genaamd ZUDOS, ten zuiden van Doorn in de provincie Utrecht. De vliegtuigen 

zetten vanaf 2100 meter de daling in, of zijn langdurig hoorbaar als ze in het ovaalvormige 

wachtgebied bij Doorn langere tijd rondjes vliegen. De wachtruimte wordt gebruikt als Schiphol te 

druk is of als er problemen zijn. 

 

Meld het als je meer geluid hoort van de vliegtuigen en je overlast 

ervaart! Dat kan je doen op de site https://bezoekbas.nl van 

Bewoners Aanspreekpunt Schiphol. Het systeem kan jouw melding 

koppelen aan de vlucht die op dat moment op die locatie mogelijk voor 

overlast zorgde. Je maakt eerst een account aan en activeert deze. 

Dat kost even tijd, maar betekent dat je bij volgende meldingen niet 

steeds de precieze locatie hoeft in te vullen. Daarna kun je aangeven 

of je een melding van specifiek tijdstip of periode wilt doen en waar je 

last van had. Je vult vervolgens de dag en het tijdstip in. Als je wilt, 

krijg je automatische bevestiging van je melding.  

 

Er zijn ook andere sites waar je melding kunt doen o.a. www.vliegherrie.nl. SchipholWatch 

ontwikkelde de gratis app ‘Explane’ waarmee je vliegtuiglawaai kunt vastleggen en registeren. Op 

www.stop4deroute.nl kan je je abonneren op een nieuwsbrief om op de hoogte te worden 

gehouden van de laatste stand van zaken.  

 
dr. Hester E. Storsbergen 
 

Afbeeldingen: dendolder.nl / bezoekbas.nl / Pixabay.com 
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In Austerlitz heeft in het verleden 

een heus hotel-pension gestaan, 

alhoewel het meer een pension dan 

een hotel was. Het droeg de naam 

‘Hotel-Pension Bel Respiro’ en 

stond aan de Woudenbergseweg 

(N224) nummer 29.  
 

Afbeelding 1 is van toen, het hotel-

pension gefotografeerd naar de 

richting Woudenberg. Het is de 

oudste afbeelding die beschikbaar 

is van het gebouw. 
 

Afbeelding 2 is van nu en vanuit 

ongeveer hetzelfde standpunt 

genomen. Omdat er een grote 

boom op deze afbeelding voor het 

gebouw staat, is op afbeelding 3 

wat gesjoemeld met het standpunt. 
 

Wat is hier allemaal gebeurd? 

De Woudenbergseweg is aange-

legd in 1830 en op de topogra-

fische kaart, waarop voor het eerst 

deze weg te zien is, is ook be-

bouwing aangegeven op deze 

plek. Of dat al een gebouw is in de 

vorm van afbeelding 1, is onbe-

kend.  
 

Ook is onbekend wie daar vanaf 

het begin heeft gewoond. Wel is 

bekend dat boswachter Teunis de 

Man - na eerst in het ‘Witte Huis’ te 

hebben gewoond - van ongeveer 

1935 tot en met februari 1954 

daar aan de Woudenbergseweg 

met zijn vrouw heeft gewoond. Zijn 

vrouw runde het hotel.  
 

De familie De Man is in 1954 

verhuisd naar Leersum en Teunis 

heeft daar zijn beroep als bos-

wachter voortgezet. 

 

Hotel-Pension Bel Respiro 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz 
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Hotel-Pension Bel Respiro werd Zeister Dierentehuis 

Al eind 1953 is er begonnen 

met het geschikt maken van 

het gebouw voor de opvang 

van dieren (afbeelding 4).  
 

Op 17 december 1955 werd 

het Zeister Dierentehuis 

officieel geopend door de 

commissaris van de Koningin 

provincie Utrecht, Constant 

Theodore Emo, graaf van 

Lynden van Sandenburg.  
 

Volgens het polygoonjour-

naal van die tijd was het 

Zeister Dierentehuis het 

modernste dierentehuis van 

Nederland. Tieme Vinke is 

vanaf de start tot aan zijn 

pensioen beheerder geweest. 
  

Afbeelding 5 geeft de situatie 

weer in 1967. 

Omstreeks 1970 zijn er een 

aantal kennels bijgebouwd.  
 

Het gebouw werd in 2002 

vervangen door het huidige 

gebouw. Oekie, dochter van 

Teunis de Man en A.A. de 

Man-Pannekoek, is later weer 

in Austerlitz komen wonen en 

woont hier nog steeds.  

 

Bert van Ginkel en  

Puck Steenhuizen 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz / Afbeeldingen: dierentehuiszeist.nl 
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Onze school heeft het oorlogsmonument in het 
bos bij Austerlitz een aantal jaren geleden 
geadopteerd.  
 
Op 4 mei 1945 één dag voor de bevrijding werden 
Klaas en Arie Schaafsma en Hendrik Rijnders in de 
bossen bij Austerlitz geëxecuteerd. De gebroeders 
Schaafsma werkten voor het verzet en werden 
opgepakt, omdat ze in het bezit waren van een vals 
paspoort. Hendrik Rijnders was burgemeester en 
hielp mensen onderduiken. Hij werd met een 
andere burgemeester vervangen door een Duitse 
burgemeester. Het monument is geplaatst op de 
plek waar de moord heeft plaatsgevonden.  
 
Wat deden we bij het monument. 
Nadat we naar het verhaal hadden geluisterd, 
deden we onze schoenen aan en toen gingen we 
met schoonmaak spullen en bloemen naar het 
monument. En toen we daar aankwamen gingen we 
het monument zo schoon mogelijk maken. En 
daarna legde Britt Nootebos de bloemen voor het 
monument neer. In de klas hadden wij gedichten 
geschreven. De juf had vier gedichten uitgekozen 
die werden voorgelezen. En toen hielden we 2 
minuten stilte. En daarna mocht je zelf nog even 
kijken of je mocht terug richting school.  

 

Oorlogsmonument 

Sijmen, Timo, Figo, 

Veerle, Dacks en Jelte 

Foto’s: Wereldkidz Pirapoleon 
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Op 4 mei heeft Austerlitz’ Belang, in samenwerking met de Stichting 

Lokaal Austerlitz, een herdenking georganiseerd. Dit was bij het 

oorlogsmonument op de fusilladeplaats van de gebroeders Arie en 

Klaas Schaafsma en Henricus Rijnders. Het monument ligt tussen de 

Woudenbergseweg en de Recreatieweg ter hoogte van het 

Tijmenspad.  

Fanfarecorps Erica verleende haar medewerking aan de herdenking 

en enkele nabestaanden van de familie Schaafsma waren aanwezig. 

Marja Kuiper en Pieter Schaafsma, zoon van een broer van Arie en 

Klaas, hielden een indrukwekkende toespraak. De gebroeders 

Schaafsma woonden destijds in Soesterberg, Hendricus Rijnders in 

Den Haag.      

 

Namens de organisatie, Bert van Ginkel 

Foto’s: Austerlitz’ Belang / Stichting Lokaal Austerlitz / Afbeelding: openstreetmap.org 
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04 mei 1945 - 04 mei 2024  
                         

Vanavond opnieuw, in klein gezelschap, houden wij het klein. 

Het herdenken. We herdenken veel meer dan de drie mannen die hier werden gedood.  

Wij, gewone mensen, voor wie niet noodzakelijkerwijs beveiliging en hoogwaardigheidsbekleders, 

met geluidsinstallatie, er nog bij hoeft. 
 

Dit moment wordt belangrijk, we weten van de betekenis en kennen immers onze geschiedenis.  

Welbewust van het grote goed van vrede, in een vrij land waarin vrijheid welhaast vanzelfsprekend is.  
 

Realiseer je eens oorlog... denk je eens in, alle frustratie, spanning en meedogenloosheid.  

Koester vrijheid, de rechtstaat, En waarden als te mogen zijn... 

We zijn er een moment, bezin, mediteer, of gewoon om het "er bij zijn". 
 

Medelanders, niet bekend met de geschiedenis van toen, in hun eigen manier van stilstaan bij oorlog, 

ze delen misschien wel dezelfde gedachten? 

Het is een mensenleven geleden, dit tragedie... wat hier plaats had. 't Was maar één detail en iets 

lokaals (van Austerlitz).  

Het waren ook geen helden. Die bestaan alleen in films, of misschien op het voetbalveld...  
 

"Wij" zijn ook niet de goede, we waren er niet bij. We zijn niet kwaadaardig en uitvoerders van 

't bruut geweld. 

Het was van ver voor onze tijd.  
 

"Wij" zijn gewone mensen met een voorstelling van wat er hier gebeurde. 

Dat beeld is ontoereikend.  
 

En toch zijn we hier, samen, op een bescheiden stukje "heilige grond",  

waar drie er het leven lieten, in een grenzeloos groot conflict. 
 

Aan al die personen kunnen we niet denken.  

Het is te veel, te groot en te erg geweest...  
 

Daarom zijn we hier! Om het klein te houden. Om te zorgen dat er geen herhaling is. 

Om "de menselijke natuur van oorlog" niet weer te erg te laten worden.  

Waar staan we als het weer eens grimmig wordt?  
 

Kan je jezelf dan wel vertrouwen?  

of de mensen uit jouw kring...  

Bij wie zal je kunnen schuilen?  
 

Drink water, vruchtbare grond, privacy en al onze idealen... zodra die op het spel staan...  

zullen wij vluchten en ons schuilhouden...  

Of uitspreken en verenigen... 
 

Pakken we de wapens op, trekken we ten strijde. 

Nemen we beslissingen die later worden herdacht, wanneer we er niet meer zijn?  

Ben je Rus of Palestijns voor Hamas, of van 't verzet, NSB’er spijtoptand. En loopt het uit de hand.  
 

Het allerhoogste goed is niet de overwinning op de rest.  

Het grootste goed is de overwinning op jezelf, op je vaste overtuigingen!  

Zodat je ziet wat hen beweegt.  
 

Reik elkaar de hand, die als het weer eens erg wordt, minder gauw een vuist kan worden...  

We hebben iets om te voorkomen dat het ooit nog eens zo erg wordt als toen.  

Wat precies dat weet ik niet...  
 

Herdenkt, in 't klein, dat hier drie mensen.  

hun leven verlieten, net voor van de vrijheid te kunnen genieten.  

 

Geschreven en voorgedragen door Pieter Schaafsma  
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Sinds februari zijn we druk geweest met diverse muzikale activiteiten. 

Allereerst was er natuurlijk ons Voorjaarsconcert op 13 april: Erica 

plays classic rock! Het was een heel fijn concert, er was veel publiek 

en we hebben heerlijk zitten spelen. ‘Old and Wise’, ‘Barcelona’ en 

‘Innuendo’, maar ook ‘The Sound of Silence’ en een medley van 

Nederlandse rocknummers met o.a. ‘Venus’ en ‘Little Green Bag’ 

kwamen voorbij. Natuurlijk waren het niet alleen bekende nummers, 

het publiek genoot ook van ‘Goddess of Fire’, waarin een 

vulkaanuitbarsting muzikaal te horen was. Trots waren wij op onze 

vier jeugdleden die voor de eerste keer echt met ons meespeelden 

op het podium. Misschien heeft u de foto van hun optreden in de 

Nieuwsbode zien staan. Het ging echt super goed! 
 

Tijdens onze jaarvergadering in maart hebben de leden ingestemd 

met het benoemen van twee ereleden: Rinus van Essen en John 

Kosterman. Tijdens het concert zouden zij tot erelid gehuldigd 

worden. Helaas was John niet aanwezig, maar we konden wel aan 

Rinus de mooie Erica-Erespeld en oorkonde uitreiken. Rinus stond 

sowieso in de spotlight, want samen met Karel de Blom werd hij ook 

gehuldigd voor 70 jaar lidmaatschap! Een unicum, want zover wij 

weten zijn er niet eerder zulke actief spelende leden gehuldigd voor 

70 jaar. Onze nieuwe burgemeester, Joyce Langenacker, was ook 

aanwezig en sprak beide heren toe. Er waren nog twee andere 

jubilarissen. Fons Cornelissen werd gehuldigd voor 60 jaar muzikant, 

hij is sinds 2019 lid van Erica. Secretaris Hanneke Phielix werd 

gehuldigd voor 40 jaar lidmaatschap.  
 

Het was ook erg leuk om te zien dat de hele gymzaal vol zat voor de 

afsluiting van het School Muziekproject op 18 april. De leerlingen 

kwamen trots met hun muziekinstrument de zaal in lopen en gaven 

een mooi optreden onder leiding van de twee muziekdocenten Michiel 

en Cyrill. Natuurlijk werd er ook samen met ons muziek gemaakt en 

onze dirigent daagde de juf uit om een nummer te dirigeren. Dat deed 

zij heel goed en de kinderen, maar ook zijzelf, vonden dat heel leuk. 

Dit muziekproject heeft ons wederom nieuwe jeugdleden tot 12 jaar 

opgeleverd. We hebben er nu tien die elkaar enthousiasmeren. 

Superleuk om te zien! Volgend jaar gaan we er voor zorgen dat er 

een nieuw muziekproject op school georganiseerd wordt. Maar we 

gaan ook kijken of we met de huidige jeugdleden een jeugdorkest 

kunnen opstarten na de zomervakantie.  
 

Samen met het Koningskoor werd geoefend voor de aubade op 

Koningsdag. Onze dirigent Bert Willemsen had de muziek uitge-

schreven voor ‘Ik hou van Holland’ en ‘Mijn Opa’ geregeld. 

 

 

 

Natuurlijk stonden ook de twee dorpsliederen ‘Het 

Dorp’ en ‘1800 Mensen’ en het bekende ‘Daar zijn 

de appeltjes van oranje weer’ op het programma.  

Koningsdag begon met goed weer, heel fijn voor 

alle kinderen die op het Dorpsplein hun spullen 

probeerden te verkopen. Het was gezellig druk 

toen de aubade om 10.30 uur van start ging, al 

begon het toen wel net te regenen. Het College 

van B&W was aanwezig en er werd uitbundig 

meegezonden met het Koningskoor dat wij 

muzikaal begeleiden.  

 

Erelid Rinus 

Rinus 70 jaar lid 

Karel 70 jaar lid 

Onze jeugd! 

Foto’s: Erica 
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We hebben op Koningsdag ook de Erica-Erespeld met oorkonde 

kunnen uitreiken aan John Kosterman. Na de aubade speelden we 

nog een aantal stukken en sommige fans trotseerden de regen en 

bleven luisteren. 
 

Het regende ook tijdens dodenherdenking bij het Oorlogs-

monument aan de Recreatieweg. Een groep belangstellenden was 

vanuit het dorp naar het monument gelopen. De tien aanwezige 

Ericanen speelden stemmige muziek terwijl het publiek zich 

verzamelde. Even voor acht uur werd het Taptoesignaal geblazen 

door Fons Cornelissen en na de twee minuten stilte speelden we het 

Wilhelmus. Het was een mooie bijeenkomst. De nabestaanden waren 

verrast door de aanwezigheid van zoveel mensen en de muziek, zij 

waardeerden het. 
 

Op zondag 26 mei verlenen we onze medewerking aan de actie van 

De Hoeksteen voor de Wensambulance. Wat een mooi doel om geld 

voor in te zamelen. Verderop in deze Prikkel leest u een verslagje 

van deze Crowdfunding actie.  
 

Vrijdag 31 mei zal er opnieuw een feestje op het Dorpsplein zijn. 

Tijdens het defilé verwelkomen wij alle lopers van de Austerlitzse 

Avondvierdaagse.  

Op woensdagavond 5 juni doet de Avondvierdaagse uit Zeist het 

dorp aan, dan zitten wij traditiegetrouw weer klaar in de Muziektent 

om deze groep wandelaars een muzikale pauze te bezorgen. Het is 

fijn dat we zo vaak gebruik kunnen maken van onze Muziektent!  
 

En nu maar hopen dat het een mooie zomeravond is op donderdag 

4 juli, want dan willen we een Zomeravondconcert geven in onze 

Muziektent. We nodigen u nu vast uit om deze avond vanaf 19.30 

uur naar het Dorpsplein te komen en onder het genot van een kopje 

koffie, thee of een ander drankje te genieten van een muzikaal 

avondje.  
 

De zomerstop staat al bijna voor de deur. Vanaf 29 augustus gaan 

we repeteren voor ons Najaarsconcert. Dat wordt heel bijzonder op 

16 november, noteert u alvast de datum. Voor de pauze hoort u 

alleen Erica, maar na de pauze gaan wij samen met Peter Lusse een 

verhaal ten gehore brengen. Een eigen geschreven verhaal waarbij 

passende muziek en liedjes gezocht zijn die Peter samen met ons 

gaat uitvoeren. Dat gaat van klassiek tot Nederpop. We zijn volop 

bezig met de voorbereidingen, het beloofd erg leuk te worden.  
 

En dan hebben we nog het Heikneuter Blaasfestival dat standaard 

de 3e zondag van september op het Dorpsplein gehouden wordt. 

Zondag 15 september kunt u vanaf 12.00 uur genieten van diverse 

muziekgroepen en zal er van alles te snuffelen zijn op de 

rommelmarkt. Tijdens dit gezellige dorpsfeest kunt u lootjes kopen 

en mooie prijzen winnen. Bij het Dorpshuis zijn drankjes, maar ook 

heerlijke broodjes te koop.  

Zaterdag 14 september kunt u uw bruikbare spullen inleveren voor 

de rommelmarkt. Wilt u uw spullen al eerder kwijt? Stuur dan een 

mailtje naar heikneuterblaasfestival@gmail.com.  

 

Erelid John 

Jubilarissen Hanneke & Fons 

www.fanfarecorpserica.nl 

mailnaar@fanfarecorpserica.nl 

 

 

We zien u graag bij onze activiteiten! 

Antje en Hanneke 

 Foto’s: Erica 
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Werkgroep

Verleden jaar ben ik voorzitter geworden van de Natuurbrand Werkgroep Austerlitz. Dat kwam niet 

zomaar uit de lucht vallen. Toen ik in 2016 in Austerlitz kwam wonen en wat rondbelde - om te vragen 

wat er was geregeld rondom het gevaar van ‘bosbranden’ - kreeg ik iets te horen in de trant van “komt 

goed meneertje, ga maar rustig slapen”. Dat stelde mij dus helemaal niet gerust. 
 

Ik had zelf twee keer grote bosbranden in Zuid Zwitserland meegemaakt en ondanks dat ik of mijn 

vakantiehuisje geen seconde in gevaar was geweest, had ik toch het idee dat je hier maar beter op 

voorbereid kon zijn. Onwaarschijnlijk wat zo’n natuurgeweld aan direct vluchtinstinct oproept, maar 

dat was niet nodig. Want in Zwitserland heb je overal atoomschuilkelders, met genoeg plek voor elke 

bewoner en elke toerist. Dus daar red je het wel. Wat hebben wij in Austerlitz… helemaal niets 

natuurlijk… 
 

Toen we vorig jaar van start gingen met de Natuurbrand Werkgroep Austerlitz, bleek er behalve veel 

blusvoertuigen en genoeg waterputten, niet nagedacht te zijn over de psychologie van de bevolking 

in paniek. Die paniek in een dorp met twee smalle uitvalswegen zou wel eens in een vervelende 5 km 

lange file kunnen opleveren, met veel stress en angst. 

Wij zijn nu bijna één jaar verder, na de bijeenkomst in het Dorpshuis in juni 2023. Afgelopen maanden 

is de dreiging rondom natuurbranden in Nederland veelvuldig in het nieuws geweest. Dus de hoogste 

tijd om de inwoners van Austerlitz op de hoogte te brengen over onze vorderingen als werkgroep en 

de plannen, zoals die er nu liggen. 
 

Bijeenkomst in Dorpshuis Hart van Austerlitz 

Graag willen wij de inwoners van Austerlitz informeren op woensdag 26 juni om 20.00 uur (inloop 

vanaf 19.30 uur). Wat zijn de grootste uitdagingen voor ons dorp en wat kunt u doen ter voorbereiding 

op een eventuele natuurbrand? Bij een daadwerkelijke natuurbrand moeten wij met onderstaande vijf 

mogelijke scenario’s rekening houden. We gaan ze toelichten en bespreken: 

• Klaar om te evacueren: Er is brand ontstaan, maar deze is momenteel nog onder controle. 

• Schuilen voor rook: Er is brand met rookontwikkeling en er kan iets van die rook onze kant 
opkomen waardoor ogen en keel geïrriteerd raken. 

• Preventief vluchten/evacueren: Het wordt donkerder in het dorp door grote rookontwikkeling.  

• Volledige evacuatie: Vanuit de Veiligheidsregio Utrecht komt het bericht (b.v. NL-Alert, 

Luchtalarm) dat Austerlitz moet evacueren vanwege een brand die ons dorp bedreigd. 

• Schuilen voor brand: Iedereen die nog in het dorp is en niet kan vluchten, meldt zich op een 

centraal punt om daar te schuilen.  
 

Hopelijk zien wij u allen op 26 juni a.s. in het Dorpshuis om 20.00 uur. En mocht u na de bijeenkomst 

willen aanschuiven in de werkgroep, dan bent u van harte welkom. Een aantal werkgroep leden zullen 

binnenkort gaan stoppen en wij zoeken enthousiaste mensen die de volgende fase gaan begeleiden.  

 

Natuurbrand

Robert Schliessler, 

voorzitter 

Foto: aangeleverd door Natuurbrand Werkgroep Austerlitz 
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De redactie ontving een pittige open 

brief over onze eier-zoek-traditie met 

Pasen. Niet om deze traditie af te 

schaffen, maar vooral om bewust te 

worden van de gevolgen van de niet 

gevonden paaseitjes in het bos.   
 

Iedereen die gebruik maakt van het 

bos voor bijvoorbeeld een picknick, 

wandeling of speurtocht moet er aan 

denken geen vuil achter te laten in het 

bos! Dat geldt ook voor mensen die 

van de Dagcamping aan de Recreatie-

weg gebruik maken met hun tent, 

caravan of voor een BBQ-feestje. Laat 

nooit vuil achter. 
 

De spreuk die in 1915 door de ANWB 

op een poster werd gezet is nog 

steeds van toepassing! 
 Niet alleen de eigenaar en andere gebruikers van het bos hebben hier last van, maar het is 

vooral niet goed voor de bosbewoners en de huisdieren die in het bos rondlopen, het kan 

zelfs gevaarlijk zijn! Dit is zeker óók van toepassing op die ontzettend leuke traditie om 

paaseieren te verstoppen, zorg dat er niks achterblijft!  

Het eier-zoekfeest met Palmpasen, georganiseerd door Austerlitz’ Belang, doet er alles aan 

om het zoekgebied allereerst vrij van hondenpoep te hebben, maar controleert na het eier-

zoekfeest zeker ook het afgezette gebied en laat het schoon achter. Maar schijnbaar doet 

niet iedereen dat… 
 

Vanwege de bewustwording plaatsen we een deel van de ingezonden brief: 
 Dit jaar besloten veel Paashazen hun eieren en aanverwante artikelen te verstoppen in de 

bossen van Austerlitz. Zowel achter de school als op de Waterlooweg, in de losloop gebieden 

voor honden.  

Leuk zou u denken, maar niets is minder waar. Honden, katten, vogels, konijnen, reeën enz. 

kunnen erg ziek worden van chocola en zelfs doodgaan. Voor dieren is dit puur gif. En dan 

hebben we het nog niet over het zilverpapier, cellofaan of plastic waar dit “lekkers” in is verpakt. 

Ik vraag mij af: Zijn deze Paashazen zich niet bewust van de gevaren voor dieren? Zijn we even 

niet milieubewust, als het gaat om wat er achterblijft in het bos? Of zijn alle plekjes gemarkeerd 

en de lekkernijen geteld zodat alles weer netjes opgeruimd wordt? Ik ben bang van niet. Ik hoop 

niet dat we aankomende tijd zieke of dode (huis)dieren vinden in ons geliefde bos.  
 

Tip van deze dierenliefhebber: Verstop alternatieven, zoals steentjes met een nummer of kalk-

eieren of iets dergelijks en ruil ze thuis in voor chocola. Of verstop de chocolade eitjes volgend 

jaar toch gewoon wel in je eigen tuin. Thea Landman 

Afbeelding: vintageposter.nl 
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Zonnepanelen, een warmtepomp of isolatie aanschaffen? 

Vorig jaar hebben we een oproep in De Prikkel gedaan om te polsen of er belangstelling is om samen met 

andere Austerlitzsers en Austerlitz Duurzaam, dak-, spouwmuur- of vloerisolatie aan te laten brengen of 

zonnepanelen en/of een warmtepomp aan te schaffen. Toen was de belangstelling te klein.  

Komende maanden willen we opnieuw checken of er belangstelling is in Austerlitz. Heb je belangstelling voor 

één of meer maatregelen? Stuur dan vóór 1 juli een mail naar info@austerlitzduurzaam.nl en geef aan 

welke maatregelen je misschien zou willen nemen. Per maatregel nodigen we de belangstellenden uit om te 

bepalen welke bedrijven het meest geschikt zijn om te benaderen en welke criteria we - met zijn allen - 

belangrijk vinden.  

Heb je geen idee wat je in jouw situatie het beste het eerst kunt doen, dan kun je dat ook opgeven. Vaak 

begin je met energie besparen door te isoleren en daarna zonnepanelen en/of een warmtepomp te regelen.  

Meer weten over deze maatregelen en de effecten kijk dan eens op www.milieucentraal.nl. 

 

Energiecentrum Mijn Groene Huis is verhuisd 

Het Energiecentrum in Zeist is verhuisd van Slotlaan 300 naar nummer 279. Daar is een grotere ruimte 

beschikbaar en er zijn nu veel meer materialen te zien. Loop er eens binnen. Het Energiecentrum is van 

dinsdag tot en met zaterdagmiddag open. Door de weeks van 13.00 tot 17.00 uur en op zaterdag van 12.00 

tot 16.00 uur. Kijk op de website www.mijngroenehuis.nu voor meer informatie en de openingstijden.  

Voor belangstellenden organiseren we in juli, augustus of september een avondbezoek met rondleiding in 

het Energiecentrum. Wil je hieraan deelnemen? Stuur dan een mail naar info@Austerlitzduurzaam.nl. 

 

Een energiemaatje op bezoek? 

Wil je een adviesgesprek om te kijken hoe je de energierekening omlaag kunt brengen? Dat kan, want Boy 

Hendriksen en Ton Melgers hebben de training voor ‘energiemaatjes’ gevolgd. Zij kunnen aan de hand van 

een checklist samen met jou kijken naar de mogelijkheden om de energierekening omlaag te brengen. Ze 

doen dat namens Mijn Groene Huis en adviseren over eenvoudige maatregelen en het aanpassen van 

gewoontes. Materialen die nodig zijn worden gratis verstrekt en aangepast. Vooral interessant voor mensen 

met een hoge energierekening. Geef je daarvoor op via www.omlaagdiemeter.nu/energiemaatje. Op deze 

website vind je veel informatie over eenvoudige besparingen.  

 

Subsidie voor een groen dak? 

Heb je plannen om een groen dak met sedumplanten aan te leggen? Lees dan vooral het artikel op pagina 

31 van deze Prikkel. Daar lees je een verslag van dorpsgenoten en meer informatie over de subsidies die te 

verkrijgen zijn hiervoor. In het folderrek van het Dorpshuis vind je ook folders over de subsidies.  

Meer over deze actie vind je op www.mijngroenehuis.nu/hetdakop. 

 

Géén Repair Café in juli en augustus 

In juli en augustus is er geen Repair Café in Dorpshuis Hart van Austerlitz. Op 12 juni ben je nog van harte 

welkom tussen 16.00 en 17.30 uur met kapotte spullen, die mogelijk nog gerepareerd kunnen worden. Vanaf 

september zijn we weer iedere 2e woensdag van de maand in het Dorpshuis te vinden. Onze reparateurs 

doen hun uiterste best om de ingeleverde spullen te herstellen. 

TIP: kom niet te laat naar het Repair Café, de reparateurs hebben even tijd nodig om te beoordelen of een 

reparatie mogelijk is en ze komen in tijdnood als iets net voor sluitingstijd gebracht wordt. 

 Ton Melgers 
Afbeelding: Pixabay.com 
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Leefbaarheid in Austerlitz 
Wat kunnen we als inwoners zelf doen? 

Zeventien jaar geleden is er in Austerlitz een Leefbaarheidsonderzoek uitgevoerd. De vraag van dit 
onderzoek was: ‘Wat is er nodig om voorzieningen in het dorp te behouden om de leefbaarheid in ons dorp 
op een goed niveau te houden?’ Voorzieningen zoals de School, het Dorpshuis, de Buurtsuper, de Slager, 
ons Restaurant, de Gymzaal, de Sportvereniging en de openbare ruimten sluiten aan bij de behoeften van 
ons dorp.  
 

Uit het leefbaarheidsonderzoek kwam onder andere naar voren, dat het aantal inwoners in Austerlitz mag 
groeien tot zo’n 2000, dit zou dan ook de voorzieningen op een goed niveau houden. Samen met de 
gemeente Zeist is er veel gerealiseerd waar we trots op mogen zijn: het Dorpshuis “Hart van Austerlitz” is 
prachtig opgeknapt met veel mogelijkheden voor onze verenigingen. We hebben een nieuwe basisschool, 
er zijn zorgwoningen gebouwd en we hebben een nieuwbouwwijk waardoor ons dorp groeide naar meer 
dan 1850 inwoners. De projecten die voortkwamen uit het leef-baarheidsonderzoek worden dit jaar 
afgerond. Een aantal voorzieningen zijn kwetsbaar of niet meegegroeid. De vraag is wat we nodig hebben 
om over 15 jaar nog een leefbaar en vitaal dorp te zijn voor iedereen.  
 

Bovenstaande betekent dat het tijd is voor een nieuw leefbaarheidsonderzoek. Doel is het inventariseren 
bij bewoners, bedrijven en verenigingen wat er nodig is om over 15 jaar hier nog prettig te wonen of een 
bedrijf te hebben. En wat is er nodig om de leefbaarheid op lange termijn te garanderen. De afgelopen 2 
jaar kwamen onder andere uit de dorpsraadpleging een aantal belangrijke onderwerpen naar voren:   

▪ Meer betaalbare jongeren- en starterswoningen (bijvoorbeeld in het Lokaal); 
▪ Levensloop bestendig maken van het dorp;   
▪ Ouwekamp ‘Ons Eetcafé’ moet verduurzaamd worden zodat het kan blijven bestaan; 
▪ Verbeteren van de bereikbaarheid met het openbaar vervoer (betere busverbinding).  

 

In de openbare ruimte gaat het om het verbeteren van de verkeersveiligheid en hoe gaan we om met ons 
erfgoed en de natuur als het gaat om de energietransitie. En wat is een goede balans tussen bewoners 
en recreanten met het Project ‘Recreatiepoort’. De omgevingsvisie van de gemeente Zeist biedt hiertoe 
aanknopingspunten.  
 

Austerlitz Zorgt en Austerlitz’ Belang staan in goed contact met de Gemeente om een nieuw 
leefbaarheidsonderzoek uit te voeren. De vraag is: “Wat kunnen we als inwoners van Austerlitz nu zelf 
doen?’’ Duidelijk is dat zowel de Buurtsuper, de Slager als Ouwekamp ons Eetcafé, kwetsbaar zijn in hun 
voortbestaan als belangrijke voorzieningen in het dorp. Ons zorgzame dorp draait op de inzet van vele 
vrijwilligers; ook dat staat onder druk. Iedereen kan iets bijdragen aan de leefbaarheid van ons dorp; bij de 
school, op straat, met klussen of activiteiten, meedoen in bijvoorbeeld een werkgroep over natuurbrand of 
het verenigingsleven bij de SVA of in het Dorpshuis. Iets doen voor een ander of voor je omgeving is 
gezond voor jou en ons dorp. 
 

Onze oproep is dan ook: Koop, eet en leef lokaal. Houd de voorzieningen zorgzaam in stand en 

draag je steentje bij. Gebruik de voorzieningen, doe mee en ga wat vaker naar de Buurtsuper (meer dan 
de ‘vergeten’ boodschappen), de Slager (niet alleen met de feestdagen), het Dorpshuis en Ouwekamp 
Ons Eetcafé.  

Zo houden we samen Austerlitz leefbaar! 
 

Zonder de inzet van mensen uit het dorp kunnen we geen nieuw leefbaarheidsonderzoek doen. Wil je 
meedoen met een nieuwe werkgroep voor het leefbaarheidsonderzoek? We kunnen wel wat hulp 
gebruiken! Meld je dan bij Remco Jutstra van Austerlitz’ Belang of Charles Laurey van Austerlitz Zorgt. 

Remco info@austerlitzbelang.nl 

Charles charles.laurey@austerlitzzorgt.nl 
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De sociale wespen worden vaak gezien als vervelende en 

gevaarlijke insecten. Helaas brengt dit negatieve imago veel 

schade toe aan wespen (en indirect andere insecten). Om een 

reëler beeld van de wesp bij het publiek te creëren, hebben een 

aantal organisaties, onder andere EIS en de Wespenstichting, het 

jaar 2024 uitgeroepen tot het jaar van de wesp. 
 

De sociale wespen spelen een cruciale rol in ons ecosysteem en 

dus voor de biodiversiteit. Ze zijn onder andere hele effectieve 

predatoren van talrijke schadelijke insecten zoals bladluizen, 

rupsen en vliegen. Super handig dus voor onze (moes) tuinen. En 

wat minder bekend is, is de rol van wespen bij de bestuiving van 

planten. Daarnaast dienen wespen als voedsel voor veel andere 

dieren, zoals vogels, spinnen en kleine zoogdieren.  
 

Wespen zijn niet agressief, maar eerder defensief; ze beschermen 

het nest. Een ander probleem wat kan spelen, is dat in het najaar 

de zogenaamde ‘limonade wespen’ honger krijgen en worden 

aangetrokken door onze zoete drankjes en beleg. Volwassen 

wespen leven van suikerrijk voedsel en dit is in het najaar 

moeilijker in de natuur te vinden. Een simpele oplossing is om 

bijvoorbeeld in een vogelhuisje overrijp fruit neer te leggen voor 

de wespen, zodat wij rustig ongestoord op het terras kunnen 

zitten. 
 

Wil je meer weten of heb je behoefte aan advies over een 

wespennest in je omgeving, kijk dan op de website van de 

Wespenstichting: www.wespenstichting.nl. 

 

Adeline Gogelein 

Afbeeldingen: wespenstichting.nl / eis-nederland.nl / Pixabay.com 

In de vorige Prikkel schreef ik dat er nog niet veel vooruitgang was geboekt met de bouwplannen 

voor het terrein van de manege. Dat bleek niet helemaal te kloppen. Het college heeft afgelopen 

december besloten dat ze 'in principe akkoord' gaan met woningbouw. Echter ze stellen wel een 

aantal voorwaarden. Zo is er aandacht gevraagd voor de ontsluiting via de Kamperlinie, aandacht 

voor de aanpalende bedrijven en het woningbouwprogramma. 

 

De Gemeente vraagt voorts goede communicatie met omwonenden, bedrijven en belangen-

groepen - zoals Austerlitz’ Belang - bijvoorbeeld in de vorm van informatieavonden. Het oorspron-

kelijke plan was om voor de zomer een concept stedenbouwkundig plan uit te werken en daarop 

volgend inspraakavonden te organiseren in het dorp. Echter de Gemeente lijkt vooralsnog niet in 

staat te zijn deze streefdatum te halen. AB blijft gewoon de verdere ontwikkelingen volgen. 
 

 

     Chris de Bruijn  

      info@austerlitzbelang.nl  
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Lieve mensen,                                 23 februari 2024 

De melkbussen in het Dorpshuis en het glazen 

huisje dat bij Sebastiaan de slager staat, hebben 
maar liefst € 1.066,30 opgebracht. Is dat niet mooi 

top? Het komt goed terecht! 

Maar let wel, dit is bij elkaar gespaard vanaf de 

periode dat corona uitbrak. Adri van Ginkel en ik 
hadden de vele muntjes, dubbeltjes, stuivers enz. 

enz. net voor die tijd ingeleverd bij de bank.  
Maar dan toch nog dit bedrag, fantastisch. 

Lieve mensen van klein tot groot, jong en oud, 

allemaal hartstikke bedankt voor jullie gaven.  

Met lieve groet,  

Greet Velthuizen 

 

 

 

Resultaat Crowdfunding en dorpsvisie 
 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van de vereniging Ouwekamp op 15 mei heeft het bestuur 

trots aangekondigd dat de Crowdfunding voor de nieuwe koelvriescombinatie € 6.600,- heeft 

opgebracht, dankzij 141 gulle gevers. Het bestuur is hiervoor erg dankbaar. De actie heeft niet alleen 

geld opgeleverd, maar ook nieuwe leden aangetrokken. De vereniging heeft inmiddels haar 250ste 

lid verwelkomd. Daarnaast heeft het bestuur tijdens de vergadering plannen voor de toekomst van 

Ouwekamp ontvouwd en de inwoners van Austerlitz opgeroepen om mee te denken. Het doel is dat 

Ouwekamp naadloos aansluit bij andere maatschappelijke initiatieven in het dorp. Het bestuur riep 

op tot de ontwikkeling van een gezamenlijke dorpsvisie. 

 
Lidia van den Eijnde 

Afbeeldingen: Ronald McDonald Huis: Kinderfonds.nl & Pixabay.com / Ouwekamp ons eetcafé: google maps, foto is gemaakt door Paul S 
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Deze actie op 26 mei was een groot succes! De Hoeksteen heeft in 

totaal € 1.051,80 opgehaald voor dit goede doel.  

De Wensambulance heeft zelf ook een bedrag van € 653,- inge-

zameld, maar dat bedrag wordt nog hoger, want de opbrengst van 

de QR-code betalingen/giften was nog niet bekend.  

Deze twee bedragen bij elkaar geteld geven nu al een fantastisch 

resultaat: € 1.704,80! Iedereen die hieraan bijgedragen heeft: 

Hartelijk dank! 
 

Het was gezellig druk en het optreden van Erica zorgde voor een 

gemoedelijke sfeer én dat mensen langer bleven.  

Voordat de regenbui losbrak was buiten gelukkig alles opgeruimd. 

 

https://wensambulanceutrecht.nl/ 

 

Trudy van de 

Lagemaat en 

Hanneke Phielix 

Foto’s: John Crama 
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In de Buurtnieuwtjes App verscheen in 

februari een foto van dorpsgenoot 

Jeroen met de achterkant van het bankje 

op de hoek Waterloo- en Oude Postweg. 

Diverse mensen wilden het bankje 

schoonmaken en dat lukte met succes de 

volgende dag! De achterkant van dit 

bankje is weer helemaal schoon.  

Top gedaan! Bedankt Sylvia en alle anderen die hieraan meegewerkt hebben. 

 

Foto’s bankje: Buurtnieuwtjes Austerlitz App: Jeroen en Sylvia 
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COLOFON 
BESTUUR AUSTERLITZ’ BELANG 

Voorzitter - Chris de Bruijn 
 

Secretaris – Gusti Smulders 

Oude Postweg 232, 3711 AP 

tel. 0343 225 027 
 

Penningmeester – Jouke Numan 

Dirkje van Barneveldweg 5, 3711 CB  
 

Martijn Hartman-Maatman 

Marmontweg 45, 3711 BH 
 

Remco Jutstra 

Oude Postweg 99, 3711 AD 
 

Hester Storsbergen 

 

 

ERELEDEN 

W.J. Oerlemans 

A.C.M. (Gusti) Smulders 

J.A.C. Snijders 

H.A. van der Vegt 

G.T. de Zeeuw 

 

De Vereniging Austerlitz’ Belang is opgericht 

op 10 november 1945 en ingeschreven bij  

de Kamer van Koophandel te Utrecht onder  

nummer 40477997. 

 

REDACTIE DE PRIKKEL 

Hanneke Phielix 

Jetty Vegter 

VOLGENDE DEADLINE: 2 oktober 2024  
Verschijningsdatum is rond 19 oktober 

 

Kopij aanleveren kan via deze mailadressen: 

de.prikkel@austerlitzbelang.nl 

prikkelredactie@outlook.com 
 

Lees De Prikkel online en helemaal in kleur: 

www.austerlitzbelang.com/de-prikkel  

 

De Prikkel is een uitgave van Vereniging 

Austerlitz’ Belang 
 

Woont u in Austerlitz en bent u nog geen lid?  

U kunt zich aanmelden bij het secretariaat via 

info@austerlitzbelang.nl. 

 

Het lidmaatschap bedraagt € 15,- per jaar. 

 

Het lidmaatschapsgeld wordt via een automatische 

incasso geïnd, maar een gift kunt u direct overmaken 

naar bankrekeningnummer NL 82 INGB 0000 562 502 

t.n.v. Vereniging Austerlitz’ Belang. 
 

Voor meer informatie: www.austerlitzbelang.com. 
 

Problemen met de bezorging van De Prikkel of een 

verhuizing/gewijzigd mailadres doorgeven? 

Meld dit via: info@austerlitzbelang.nl  

of bel 0343 225 027. 

 

Digitale Prikkel niet ontvangen  

in uw Postvak IN? 

Kijk dan even in uw Spam of  

Ongewenste mail map! 

 

Verdachte situatie of hulp nodig? Spoedeisend? 
Politie: 0900 8844   /   Brandweer: 0900 0904 Bel 112 

 

Verdachte situatie of spoedeisend 112 
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Wanneer Activiteit Locatie Georganiseerd door 

6-jun Stembureau Europees Parlement Verkiezingen Dorpshuis 7.30-21.00 uur Gemeente Zeist 

15-jun Schapenscheerfeest van 11.00-16.00 uur Schaapskooi Heidestein Utrechts Landschap 

18-20-21-jun 50+ Tennistoernooi Sportterrein SVA SVA Sectie Tennis 

19/23-jun Open Toernooi Tennis & Padel Sportterrein SVA  SVA Sectie Tennis 

26-jun Informatieavond Natuurbrand Werkgroep Dorpshuis 20.00 uur Natuurbrand Werkgroep 

4-jul Zomeravondconcert Muziektent 19.30 uur Fanfarecorps Erica 

6-jul Jubileumfeest SV Austerlitz Sportterrein SVA v.a. 16.00 uur SV Austerlitz 

13-jul Kampement SV Austerlitz Kampement organisatie 

27-jul Op de fiets door de Franse Tijd (2 uur) Dorpsplein 14.00 uur   € 2,50 Gilde Zeist 

14-sep Open Monumentendag (info via Media volgt) Dorpshuis Stg. Lokaal Austerlitz 

15-sep Heikneuter Blaasfestival & Rommelmarkt Dorpsplein v.a. 12.00 uur Blaaskapel De Heikneuter 

21-sep Austerlitz Schoon: World Clean-up Day Dorpsplein 9.30 en 13.00 uur Austerlitz Schoon 

2-okt Deadline Prikkel 2024-3 de.prikkel@austerlitzbelang.nl Redactie De Prikkel 

19-okt Op zoek naar paddenstoelen (aanmelden verplicht) Dorpshuis 10.00 uur    € 5,- Gilde Zeist 

19-okt Verspreiding Prikkel 2024-3 Digitaal & Papieren versie Austerlitz' Belang 

    

Terugkerende activiteiten: 

maandag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.00-11.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Wandelgroep  Dorpsplein 11.30 uur Dorpsondersteuner 

maandag Austerlitz Kleurt en meer Dorpshuis 13.30-16.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Yoga (75 min.) m.c.mensingh@gmail.com Ouwekamp 19.00 & 20.45 uur Mandy Mensingh 

maandag Meisjesclub Dorpshuis 18.45-19.45 uur Meisjesclub Austerlitz 

maandag XCO Outdoor training: xco.austerlitz@outlook.com  Gramserweg 5 om 19.30 uur Manon Ruiter 

maandag Zangrepetitie Cantiamo Dorpshuis 20.00-22.00 uur Cantiamo, gemengd koor 

maandag Volleybal Dorpshuis 's avonds Volleybalvereniging 

dinsdag Bridge Dorpshuis 19.30-22.30 uur Bridgeclub Austerlitz 

dinsdag Dammen  Dorpshuis 's avonds Damclub Austerlitz 

woensdag Ouderensoos: 1x per 2 weken De Hoeksteen 14.30 uur PG De Hoeksteen 

woensdag Repair Café: iedere 2e woensdag v/d maand Dorpshuis 16.00-17.30 uur Austerlitz Duurzaam 

woensdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

woensdag Schaken in Ouwekamp, ons eetcafé Ouwekamp 19.30-22.00 uur Schaakclub Marengo 

woensdag Biljarten Dorpshuis 's avonds Biljartclub 

donderdag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.45 uur Austerlitz Zorgt 

donderdag Badminton Dorpshuis 's avonds Badmintonclub WIK 

donderdag Muziekrepetitie Erica Dorpshuis 19.30-22.00 uur Fanfarecorps Erica 

vrijdag XCO Outdoor training: xco.austerlitz@outlook.com  Gramserweg 5 om 9.00 uur Manon Ruiter 

vrijdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

zondag Kerkdienst Protestantse Gemeente  De Hoeksteen 10.00-11.00 uur PG De Hoeksteen 

www.dorpshuis-austerlitz.nl  

www.austerlitzzorgt.nl 

www.hoeksteen-austerlitz.nl 

www.austerlitzbelang.com  

 

Mist er een activiteit? Geef dit voor de 

volgende Prikkel door via: 

de.prikkel@austerlitzbelang.nl 
 

Tussentijds kan je ook een activiteit op de 

Dorpsagenda laten plaatsen. Mail dan naar: 

agendaausterlitz@gmail.com 

 

www.austerlitzbelang.com/agenda 
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